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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 05 TEMMUZ 2023 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

       TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı, 

                                              ÜYELER: Emir BİRGÜN, Mert DİMİLİ, Oğuz HANÇER, 

Ercan BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR, Osman DURDU, Arzu KARATAŞ, Aydın 

BAYRAKTAR, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, Fehmi ARSLAN, Sedat AKKUŞ, Emrah 

KESKİNDEN, Şükran BEKAR, Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa 

KAYNATMA, Elif ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK, Durmuş USLU, 

Alpaslan EKER,  Bülent  ÇİÇEK, Tekin RAMA, Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, Mehmet 

ÖKSÜZ, Mahir DAĞ, Ümit GÜLER, Sedat ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ.   

       TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR:   ------------------ 

 

      --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yaptı.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Teşekkür ederim. Yeterli 

çoğunluğumuz var, dolayısıyla toplantıyı açıyorum. Gruplar adına mazeret belirtmek isteyen 

var mı arkadaşlar? Adalet ve Kalkınma Partisi tam, Milliyetçi Hareket Partisi tamam, İyi Parti 

tamam,  

     --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bülent ÇİÇEK,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Cumhuriyet Halk Partisinden Bülent 

ÇİÇEK, başka yok. Bülent ÇİÇEK ’in meclis üyemiz Bülent ÇİÇEK ’in mazeretli olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.  

     Arkadaşlar 07.06.2023 ve 12.06.2023 tarihli olağan meclis görüşme tutanaklarının 

okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle 

kabul edilmiştir. Düzeltmeye mahal bir durum? Yok, olmadığına göre meclis tutanaklarının, 

meclis görüşme tutanaklarının okunduğu şekliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.  

       Tekliflere geçmeden önce alışkanlık olduğu üzere gruplarımıza konuşma yapmak üzere 

söz verelim arkadaşlar. Buyurun sevgili BARUTÇUOĞLU,  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, çok değerli meclis üyesi 

arkadaşlar,  belediyemizin çok değerli çalışanları, daire amirlerimiz, emekçilerimiz, değerli 

basın mensuplarımız ve bizi izleyen bütün değerli Gemlik Halkını selamların en güzeliyle 

Allah’ın selamıyla selamlıyorum. Allah’ın selamı, rahmeti ve bereketi üzerimize olsun.  

       Bir bayram dönüşünde bayramı idrak ettiğimiz dönemin sonunda toplantımıza geldik. 

Burada tabi gerek hepimizi ilgilendiren gündemimiz var, yereli ilgilendiren gündemimiz var. 

En başta ben çok değerli meclis üyemiz, değerli kardeşimiz ve Gemlik’te sevilen sayılan 

değerli bir Hukuk ’çu bir siyasetçi olarak Özgür AKSOY ’un  ve aynı gün yine şehit edilen 

İdris BÜYÜKDÖNMEZ ’i Polis Memurumuzu saygıyla, rahmetle anarak ben konuşmama 

başlamak istiyorum, onların seneye devriyeleriydi. Allah onlara rahmet eylesin, bütün 

geçmişlerimize tüm kaybettiğimiz büyüklerimize, anne ve babalarımıza bütün yakınlarımıza 

rahmet eylesin.  

       Kendilerine Başkanım bir teklif olarak sunayım, sonunda bir dua eğer uygun görülürse 

bir dua edelim. Onları anmak onları hayırla anmak mukabilinde böyle bir teklifte 

bulunuyorum sözlerimin başında. 

        İkinci olarak Kurban Bayramını bütün milletçe Gemlik Halkı olarak Türkiye Halkı 

olarak tüm bir İslam coğrafyası olarak idrak ettik. Tabi ki hüzünlüydük. Çünkü 06 Şubat’ta 

meydana gelen iki büyük yıkıcı depremin arkasından pek çok vatandaşımız yaşadığı, doğduğu 

yerin dışındaydılar gitti bu bayramın. 
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       Ama çok şükür ki devletimizin vermiş olduğu, bu işe vermiş olduğu önemle onlar için 

hazırlanan gerek konutlar, daimi konutlar gerekse konteynerler, ki bu arada bütün kamu 

kuruluşlarımız, bu arada bizim belediyemizde Gemlik Belediyesi, Büyükşehir Belediyemiz, 

Ticaret Odamız, Esnaflar, Sanayicilerimiz, Taşıyıcılar Kooperatiflerimiz yani kısacası bir 

Halk dayanışmasıyla bu yaraların sarılması noktasında onların bu durumlarının giderildiğini 

de yavaş yavaş hayatları normale döndüğünü de görmekten tabi ki mutluluk duyuyoruz. Allah 

bir daha göstermesin diye yüce Allah’a dua ediyoruz.  

        Evet Kurban Bayramı sosyal dayanışmayı önemli ölçüde toplumda birlik beraberliği, 

aynı zamanda paylaşmayı ön plana alan bir bayram. Tabi ki ordaki kurbanın, kurban 

kesmenin büyük bir o manası var, anlamı var. Dinimizde yüce Allah’ın Kuran’ı Kerim de 

muhtelif yerlerde her ümmete biz vermiş olduğumuz nimetlerden kurbanlıklar vermişizdir. 

Onları ibadet maksadıyla ve sadece Allah’a has kılarak Allah için samimi bir niyetle ve 

ihlasla bunlardan bu ibadete cenabı hak koymuş ve her bölgeye de kendi şeyine göre ordaki 

nimetin durumuna göre veya kurbanlık olarak ihdas edilen emredilen mesela; kurbanlıklar o 

bölgedeki insanların elinin altında bulunan şeylerden seçilmiş Allah tarafından böyle bir 

bayram, tabi burda kurban etleri ve kanları Allah’ın huzuruna tabi ki varmıcak, bizim iyi 

niyetimiz bizim içtenliğimiz ve bizim sadece Allah’ın rızası için kesmiş olduğumuz  bu 

kurbanların toplumda bu nimetlerden mahrum olan insanlara iletilmesi ve paylaşılmasıyla bu 

bayramın anlamı tabi ki daha fazla olmaktadır. Bu noktada gerek Yardım Kuruluşlarımız 

gerek Kızılay’ımız gerek Diyanet İşleri Başkanlığımızın ve birçok işte Mehmetçik Vakfının 

bir çok kuruluşumuzun vekaleten kurban hizmetleri de oldu. İsteyen vatandaşımız kendi 

kurbanını kendi kesti, kendisi dağıttı. İsteyen bunu vekaleten bu kurbanını deruhte etti. Allah 

cümle kesilen kurbanları kabul etsin. Bu arada tabi kurban Zilhicce Ayının ilk on gününde bu 

mübarek günlerde tabi ki arife günü de zilhiccenin dokuzuncu günü olarak hacılarımızın 

Arafat vakfasını yaptığı ve hacı olduğu günlerdi ve onlarında hacılarını Allah kabul etsin 

diyorum, tüm arzu edenlere de Allah kabul edilmiş hac nasip etsin.  

     Değerli arkadaşlar Denizcilik ve Kabotaj Bayramımızı kutladık. Etkinliklere bizde katıldık 

şahsen bende katıldım arkadaşlarımla birlikte, orada ki coşkuya iştirak ettik. Türkiye’miz 

denizlerde haklarını ve olması gereken yerde bulunma iştikayetini ve kararlılığını tüm 

dünyaya gösteren bir ülke, evet nasıl ki yediyüzseksenbin kilometrelik bir kara yurdumuz 

varsa Anadolu coğrafyamız varsa, Rumeli coğrafyamız varsa birde mavi vatanımız var ve o 

mavi vatanla ilgili de bu haklarımızı sonuna kadar savunacaz  ve bu haklarımızı da hiç 

kimseye vermeyeceğimizi bütün dünyaya da göstermiş olduk.  

     Değerli Başkanım, değerli arkadaşlar Gemlik gündemine baktığımız zaman tabi yaz 

mevsiminin gelmesiyle ve tatilin başlamasıyla Gemlik’te ve civar tatil beldeleri var. İşte 

Kurşunlu, Küçükkumla, Büyükkumla, Karacaali, Narlı, buraya yoğun bir nüfus akımı oldu. 

Dışarlardan yazlıkçılar geldiler,  özellikle bayram günlerinde bu zirveye ulaştı. Tabi buranın 

hizmetleri buraların bu artan nüfusu karşılayacak olan hizmetlerinin deruhte edilmesi önem 

arz ediyor. Bu arada esnafımız tabi ki bu nüfus artışından dolayı memnun, esnafımızın 

işlerinin hayırlı işler niyaz ediyorum. Allah hayırlı kazançlar versin. Bütün çiftçimize, 

esnafımıza ve bütün çalışanlarımıza Allah hayırlı işler versin diye niyaz ediyoruz.  

       Küçükkumla da köy içinde Caminin maalesef hemen yakınında bir tuvaletin olmaması, 

biz bunu daha evvel gündeme getirmiştik. Bu konuyla ilgili vermiş olduğumuz bir önergede 

vardı.  Bunla ilgili ben bilgi rica ediyorum grubumuz adına.  

        Yine Sahil Camimizde daha önce Ticaret Odasının olduğu yerdeki Camide de yine 

maalesef tuvalet bulunmamakta, buda gerek oraya gelen vatandaşlarımızın gerekse dışardan 

gelen misafirlerimizin devamlı oluşturdukları bir taleptir.  Bunla ilgili de gündeme getirmiş 

olduğumuz bu konuyu vermiş olduğumuz önergeler vardı, bunla ilgili son durumları ben bilgi 

olarak talep ediyorum.  
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         Yine Küçükkumla Köyümüzde Buski ‘nin su deposuna çıkan yolun kilitli parke 

döşenmesiyle ilgili bir talep vardı Muhtarlarımızdan, buda yine talep edilen ve söylenen bize 

söylenen bilgiler arasında.      

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok özür dileyerek bunu tekrar       

eder miyiz?  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Buyur,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Notunu alacam kaçırdım. Küçük 

Kumla da,  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Küçükkumla da Buski su deposuna giden 

yolun kilitli parke döşenmesi. Bu konuyla ilgili Muhtarlığımızın bir talebi var.  

      Başkanım ayrıca Narlı Cami’nin önünde daha evvel insanların hani vefat eden 

vatandaşlarımızın son görevlerinin yapıldığı, cenaze namazlarının kılındığı alanda, oranın 

sahipleri tarafından taşların sökülerek oranın kullanım dışı bırakılması gibi bir durumla 

karşılaştık. Bunla ilgili de biz gündeme getirmiştik. Bununla ilgili bir gelişme var mı? 

Konuyla ilgili ne yapıldı. Bunu da soru olarak sormak istiyorum.  

       Ayrıca bir bilgi notu olarak Karsak Deresinde Çağlayan Mevkiinden başlayarak orada 

duvar ve betonarme yapılmamış olan bölümde yeşil alanların ve dere tabanının düzenlenmesi 

ve temizliği çalışmaları başladı. Aynı zamanda da bizim Terme civarındaki yani betonla 

kapatılmış ve kaplanmış alanda da dere temizliği başlandı. Bu aynı zamanda Gemlik’te sinek 

ve uçkunlarla mücadelede büyük bir rahatlık sağlayacaktır. Çünkü durgun olan sular da bu 

uçkunların ve zararların maalesef üreme sahalarıdır. Bakın dışarıya attığımız belki 

önemsemediğimiz şişenin dibindeki birkaç damla suda bakın binlerce, onbinlerce sinek 

yumurtası olabiliyor, ordan çıkabiliyor. Özellikle lastiklerin özellikle hurda lastiklerin içinde 

biriken sular. Yine sağa sola atılan gıda arttıkları, torbalanmamış, poşetlenmemiş özellikle 

gıda ve yemek artıklarının çöpe atılması ve bunların hayvan tarafından bu uçkunlar tarafından 

sürekli bir üreme alanı olarak kullanılması maalesef gündemde ve bir gerçeklik var. Bunu 

özellikle ben vatandaşlarımızdan rica ediyorum. Atacağımız çöp konteynırlara atacağımız 

çöplerin mutlaka poşet içerisinde ve poşetin ağzı bağlı olarak atalım ve sinek üremesini ve 

sineklerin onun üzerinde yumurta bırakmasına meydan vermeyelim. Ki bunlar sürekli 

ilaçlandığı halde takdir ederseniz ki yaz döneminde sürekli organik kökenli çöp atımı 

fazlalaşıyor. Bunlarda bu hayvanlara aynı zamanda bir üreme ortamı oluşturmaktadır. 

       Gerek Devlet Su İşleri tarafından bugün sabah itibariyle arkadaşlar büyük bir kepçe yani 

sallama kepçe tabir edilen kepçeyi de getirtirdik, şuanda çalışmaya başlamıştır. Dere 

ağzındaki biriken müsavatı ve ordaki kullanmayı ve gerek iki köprü arasındaki ordaki beton 

olmayan tabandaki birikimleri alarak gerek derenin daha rahat akışını gerekse biriken ordaki 

müsavatın temizlenerek sinekle ve zararlarla da mücadelede yardımcı olmuş olacaktır. Burdan 

DSİ ve BUSKİ Genel Müdürlerine ben teşekkür ediyorum ilgilerinden dolayı.  

       Değerli arkadaşlar bayramla da özellikle ortaya çıktı ki trafik sorunu Gemlik’te yani şehir 

içi trafiğinden bahsediyorum. Hatta bunu Gemlik’e girişten başlatabiliriz, oradan itibaren  

Gemlik içersinde kendisini hissettiren bir trafik sorunu oldu.  Bayramdan önce üniversite 

sınavlarında Gemlik’te tabi dışardan çok insan geldi sınavlara giren emin olun o sınav 

çıkışında trafik kitlendi hepinizin gördüğü gibi, o kadar aracın aynı anda çıkması ama hadi bu 

şeydi yani yılda bir olan bir  konu ama emin olun özellikle Salı günleri ana arterlerimizde 

yoğunlaşma ve yığılma ve tıkanıklık meydana geliyor, özellikle otobüslerin servis saatlerinde.  

Bu konuyla ilgili daha önce vermiş olduğumuz önerge vardı. Bunla ilgili çalışma yapıp bunu 

UKOME ’yle Büyükşehir Belediyesi’yle veya bu İl Trafik Komisyonu’yla yani yetkili 

kurumla ve kuruluşlarla bunu paylaşmamız gerekiyor. Bu konuyu bir kez daha gündeme 

getirmeyi gerekli gördüm. Çünkü  gerçekten trafik Gemlik içinde de sıkıntı olmaya başladı ve 

hepimizi de etkiliyor. Bundan şikayetçi olmayan kimsede yoktur sanırım.  
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       Yine bunla ilgili bir çalışma ekibi bence kendi bünyemizde kurarak özellikle yığılmanın 

olduğu saatlerde araç sayımı gerekirse Drone ile bu önemli kilitlenen yerlerin ve kavşakların 

tespiti ve bunla ilgili yapılabilecek olan şeylerin gündeme getirilmesi konusunda bir kez daha 

gündeme getiriyorum. Ve belediyemiz olarak biz kendi ölçeğimizde durumun tespiti, 

sorunların tespitini yaptıktan sonra çözüm önerilerimizle birlikte bunu İl’e İl’deki yetkili 

kurullara hep birlikte götürelim, bu konuda da sonuna kadar biz bu işin arkasındayız. Eminim 

ki bütün arkadaşlarım da bu konuda bizim hassasiyetimizi paylaşmaktadır.  

      Arkadaşlar yine bir bize gelen tabi vatandaştan gelen sualler oluyor, bu konuda bilgi talep 

ediliyor. Özellikle daha önceki dönemde başlanan Cihatlı konutları üçüncü etapla ilgili 

bunların tamamlanmasıyla ilgili, özellikle sorular geliyor. Bunla ilgili bir gelişme veya son 

durum hakkında bilgi verilirse seviniriz. 

      Ve son olarak da ifade etmek istediğim Hastane altı TOKİ Konutlarının 240 tane orda 

konut var. Malum oranın BUSKİ Şantiyesinden su depo, su yani bizim su kuyularımızın 

olduğu şantiye tarafından hemen yakınından gelen bir yol olayı var. Bununla ilgili de soru 

soruluyor vatandaşlardan, ben kendilerine bu işin çözüm yolunda olduğunu, bunla ilgili 

Büyükşehir’de 5000 lik plan onayının yapıldığını ve bunla ilgili çalışmanın devam ettiğini 

ifade ettim ama burdan da eğer gündeme getirilirse veya bir cevap şeklinde verilirse 

vatandaşında hiç olmazsa bilgi sahibi olunur. Hem de bu konu gündeme gelmiş olur diye 

söylüyorum. 

       Toplantımızın hayırlara vesile olmasını bir kez daha yüce Allah’tan temenni ediyor, 

hepinizin geçmiş bayramını tebrik ediyorum, tüm vatandaşlarımızın, tüm arkadaşlarımızın, 

toplantımız hayırlara vesile olsun.   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederiz sevgili 

BARUTÇUOĞLU. Buyurun sevgili DURDU, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, kıymetli meclis üyesi arkadaşlarım, 

değerli Hazirun, hepinizi şahsım ve Milliyetçi Hareket Partisi grubu adına saygıyla 

selamlıyorum. Görüşeceğimiz gündem maddeleri ve önergelerimizin hayırlara vesile olmasını 

temenni ediyorum.  

       Evet yaz sezonu açıldı. Gemlik’imiz bir sayfiye beldesi aynı zamanda sahil beldeleriyle 

beraber, ümit ediyoruz ki ilçemiz ve diğer kuruluşlar Gemlik’e gelcek olan misafirlerimize 

gereken hazırlıklarımızı ev sahibine yakışır şekilde alt yapımızı hazırlamıştır, öyle ümit 

ediyoruz öyle temenni ediyoruz.  

       Bununla birlikte yani tarihimizde iz bırakçak olan maalesef yaşamış olduğumuz acı 

dramlar yürek yakan hadiseler yaşandı. Geçtiğimiz günler yıl dönemi olan “Madımak 

Hadisesi”, insanın insanı yaktığı maalesef bir yürek yakan bir tarihi Türkiye yaşadı. Gerçi 

Ercan Abi hep örnek verir ama biz de nihayeti kelimeyle örnek verelim isterseniz. Cenabı Hak 

buyuruyor ki Peygamber Efendimize  “Sen sadece tebliğ edicisin, hesabı biz çekicez” diyor. 

Dolayısıyla hiç kimsenin hiçbir alçağın böyle bir şey yapmasına böyle bir şey yapmasına 

zemin hazırlamasına hiçbir türlü hakkı ve salahiyeti katiyen yoktur. Bunu nefretle kınıyoruz, 

bu konuya niçin değiniyorum. Gemlik çok önemli bir ilçe, Gemlik sosyolojik açıdan da çok 

hassas tabi bir o kadar da sizin özellikle ifade etmeye çalıştığınız gibi “Barışın ve huzurun bir 

şehridir” şuana kadar inşallah tabi böyle devam etçektir. Bunun bozulmasına da müsaade 

etmemeliyiz. Tabi beraberinde çok kısa bir süre sonra da “Başbağlar Katliamı” yaşandı 

maalesef. Orda çok şehitlerimiz oldu. Ümit ediyoruz ki ve temenni ediyoruz bunlar inşallah 

eski Türkiye’de kalmıştır. Yeni Türkiye’de ikinci yüzyılda Allah’ın izniylen çok daha güzel 

şeyler çok daha güzel günler yaşayacaz. Bu duygu ve düşüncelerimle sözlerime son 

veriyorum. Teşekkür ederim.     

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederiz sevgili Osman 

DURDU. Buyurun sevgili Sedat AKKUŞ,  
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    --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sevgili Başkan, kıymetli meclis üyeleri, değerli 

katılımcılar, bende İYİ Parti Grubu  ve  şahsım adıma hepinizi saygı ve sevgiyle 

selamlıyorum.  

      Geçmiş Bayramınızı kutlar, Özgür AKSOY ve İdris BÜYÜKDÖNMEZ ‘e Allah’tan 

rahmetler dileyerek,  Madımak ve Başbağlar Katliamını sevgili Osman DURDU gibi bizde 

kınıyoruz.  

       Tabi Ercan Abi yazlık yerlerimizin doluluğundan, doluluktan dolayı da esnafın 

memnuniyetinden bahsetti ama vatandaşın memnuniyetsiz olduğu konulardan bahsetmedi. 

Ben de onların birkaç tanesine değinmek istiyorum.  

       Özellikle şezlongların dükkanların eline geçmiş olmasından Kumladaki vatandaşlarımız 

mağdur. Hem gündüz hem akşam vakitlerinde şezlonglar ve gölgelikler esnafın kendi 

malıymış gibi kullanılıyor, bunu belirteyim. Bunu vatandaş çokça söylüyor, çünkü ilk sene bu 

böyle değildi niye bu sene böyle, geçtiğimiz sene de böyle diyorlar, onun sebebi de malum. 

       Özellikle bayramın dört günü ve hafta sonuna kadar olan kesimde çok sıkça Kumla ’da 

her yerde çadırlar gördük. Tabi bu sadece Büyükşehir Belediyesinin sorumluluk sahası olan 

deniz kenarında değil arka taraflarda da, yani Gemlik Belediyemizin de sorumluluk sahasında 

olan bir çok yerde sayısızca çadırlar vardı. Vatandaşta bu çadırlardan rahatsız oluyor. Binanız 

var, yanında da boş arazi var, 5 tane farklı çadır var. Farklı şeyden farklı insanlar gelmişler, 

tanımazsınız etmezsiniz, çocuğunuz çıksa dışarıya başka sorun, çıkmazsa başka sorun, burda 

da bir denetim eksikliği olduğu kanısındayız.  

        Soyunma kabinleri kırık dökük, tabi bunlar oraya kırık dökük gelmediler hepsi sağlamdı 

ama yoğunluktan dolayı deforme oldular, etraflarına bezler işte havlular sarılmış durumda, 

içerisi çöp gibi gün içinde belli ki hiç kontrol edilmiyor. Bunlardan da vatandaş şikayetçi. 

Zabıta yok denecek gibi Büyükşehir de özellikle Büyükşehir Belediyesinin hükmünde olan 

Kumla da, Zabıta yok denecek gibi esnaf bu sene ben daha önce görmediğim kadar yayılmış 

vaziyette yani, yürümeye çokça engel olan durumlar gördüm ve bunların Ercan Abim dile 

getirmediği için getirdim.  

        Büyükşehir Belediyesinin bu konulara ayrı bir özen göstermesi, Kumla ‘ya ayrı bir özen 

göstermesi gerektiği kanaatindeyim. Çünkü bu sorun işte kimsenin öngöremediği ya da hiç 

olmayan bir sorun değil. Her sene olan bir sorun, geçen sene de bunları. Mesela; çöpleri bile 

hiç söylemiyorum bile. Çünkü o kadar çok söyledik ki yani yoğunlukta yetmiyor, yerlerine o 

büyük yere gömülü çöp konteynırlarından yapılması gerektiğini, onların normal bir 

konteynırın yedi sekiz katı genişliğinde bir hacmi olduğundan anca bayram yoğunluklarında 

onların kaldıracağını söyledik ama tabi bir çözüm bulunamadı, tekrar dile getirmiş olalım 

bunu da.  

       Toplantımızda alacağımız kararlarda Gemlik’imize hayırlı uğurlu olsun.          

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederiz sevgili Sedat 

AKKUŞ. Sayın BİRGÜN buyurun, sevgili Emir BİRGÜN,    

     --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değerli Gemlikliler, belediyemizin değerli çalışanları, 

değerli meclis üyesi arkadaşlarım, sayın Başkan, bende Cumhuriyet Halk Partisi Gemlik 

Belediye Meclis Üyesi Grubu adına sizleri sevgiyle, saygıyla selamlıyorum.  

       Geçtiğimiz günlerde dini bayramlarımızdan Kurban Bayramını yaşadık, nicelerini hep 

birlikte yaşamamızı diliyoruz.  

       Tabi Temmuz Ay’ının ilk günleri geçmiş yıllarda hayır, bir Gemlik genci olan Avukat 

Mehmet Cengiz GÖRAL ’ın  katledilmesiyle başlayan bir süreç oldu seksen öncesi süreçte 

zamanlardan, arkasından Özgür arkadaşımızı, İdris BÜYÜKDÖNMEZ ’i ne yazık ki 

katledilmesine şahit olduk, yaşadık. Hemen arkasından 2 Temmuz da Sivas’ta Munzur ‘da 

yani otuz yıl önce 1993 yılından 37 aydınımızın yakılarak katledilmelerini kabul edilmesi 

mümkün değil, bizde saygıyla rahmetle bir kez daha anıyoruz. 
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        Tabi ki Başbağlar Katliamında kabullenilemez. Artık bu insanlık dışı katliamların 

yaşanmamasını diliyoruz ama dilenen ötesinde de bu konuda bir mücadele etmemiz gerekiyor 

arkadaşlar.  

         1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj Bayramını kutladık. Özellikle Atatürk Anıtında Liman 

Başkanımızın yaptığı konuşma bizlere çok duygulandırdı. 1926 yılında gerçekleştirilen bu 

bayram olarak da kutlamaya başladığımız bu mücadelenin sonucunda Denizlerimizi artık 

bizlerin kullanabileceği bir hale getirilen Mustafa Kemal ATATÜRK ’e bir kez daha şükran 

duymamıza sebep oldu,  bir kez daha biz saygıyla da anıyoruz. Büyük bir mücadele de 

verilmiş, bağımsızlığımızı ilan etmişiz denizlerimizde ve bunun da anılmasını istiyoruz.  

         Bu Kumla sahilini arkadaşlar bahsettiler. Temizlik ve Zabıta yetersizliği konusunda da 

bize gelen ciddi sıkıntılar var ve orda sanki bir zabıta konusunda bir yetersizlik varmış sayın 

Başkan, bu konuda bilgi verirseniz, benzeri Kurşunlu’da yaşanıyor.  

         Bizim için önemli olan bir meydan iskele meydanın da Büyükşehir’imiz bir düzenleme 

yaptı orda da bir büfe oluşturuyor sanırım. Bir büfe evet burda genelde bizim kutlamaları 

yaptığımız işte konserlerimizi yaptığımız bir meydan, meydanların böyle daraltılmaları uygun 

mu? Bu konuda bilginiz var mı? Bir karşı duruşunuz oldu mu bize bilgi verirseniz memnun 

oluruz.  

          Aldığımız kararların hayırlı olmasını dileyerek bende sözlerimi bitirmek istiyorum. 

Teşekkür ederiz.  

        --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim sevgili Emir 

BİRGÜN. Söz almak isteyen başka arkadaşımız? Buyurun sayın BARUTÇUOĞLU,  

        --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bende arkadaşlar gibi gerek 

Sivas’ta yaşanan o elim hadiseyi gerekse Başbağlar da yaşanan o elim hadiseyi ve orda 

ölenleri rahmetle anarak başlayacaktım ama unuttum onu, Allah hepsine rahmet eylesin.  

         Bu tip hadiseler failleri maalesef hala ortaya çıkarılamamış veya ne olduğu belli 

olmayan bir takım karanlık kişilerin işine karıştığı ve milletimizi bölmek ve parçalamaya 

çalışan mihrakların maalesef kurguladığı bir hadiseler bunlar, çok üzücü gerçekten 

üzülmemek mümkün değil. Orada gerek Sivas’ta gerekse Başbağlar da yaşanan olaylar 

milletimizin gönlünde bir hüzündür ve o insanlar her zaman saygıyla anılacaktır. Orda 

kaybettiklerimiz değerler, canlarımız. Allah bir daha böyle kötü günler göstermesin ve 

kötülere de fırsat vermesin diye niyaz ediyorum.  

        Kumla ’yla ilgili şeye gelince şimdi tabi ki geçtiğimiz yıl itibariyle Büyükşehir ‘de 

personel açısından personel temininde yani ordaki bir ihale iptalinden sonra yaşanan olay, bu 

yıl şuanda personel yönünden herhangi bir sıkıntı yok. Yani en son ben Kabotaj Bayramında 

Kumla Muhtarımız Kazım’la bu konuyu görüştüğümde temizlik konusunda son derece 

personel yönünden sıkıntı olmadığını ve sıkıntı yani bu kalabalıktan meydana getirmiş 

olduğu, bu aşırı bayram günlerindeki misafirlerinde ilave edilmesiyle belki bazı birkaç 

aksaklıklar yaşanmış olabilir ama şuanda emin olun sahil hizmetleri orada kuvvetli bir 

personel grubuyla  hizmet vermeye devam etmektedir. Tabi ki eksiklikleri tabi ortaya çıktıkça 

bunlar giderilecek.  

        Zabıta konusunda da oraya daimi bir Zabıta Karakolu daha doğrusu bir Zabıta Noktası 

konulacağını Zabıta Daire Başkanı’yla görüşmüştüm. Bunla ilgili herhalde yakın zaman da bir 

çalışma yapılır. Tabi ki orada düzenin sağlanması önemli, gerek Kumla gerek sahillerin 

temizliği, çöp toplama, ilaçlama, sağlık hizmetleri ve diğer düzenlemelerle birlikte tabi ki 

orada nizamında sağlanması gerekir. Gelen insanların orda rahat bir şekilde gezmeleri, 

dolaşmaları sağlanmalıdır. Tabi ki bu noktada da Zabıtamız bunla ilgili çalışmaları 

yapmaktadır. Eminim ki önümüzdeki günlerde bunla ilgili sorunlar ortadan kalkacaktır diye 

düşünüyorum.  

     --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Sedat AKKUŞ ‘un sorusu vardı ama,      
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     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Teşekkür ederim sevgili 

BARUTÇUOĞLU. Cevap vermek isteseydi Sedat AKKUŞ ’a herhalde verirdi.  

     --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Şezlongların zapt edilmesi, plajın işgal edilmesine cevap 

vercen mi Ercan Abi,   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sen, 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şezlonglarla, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Rica ederim.  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şezlonglarla ilgili Büyükşehir Belediyesinin 

hiç kendi dağıttığı ve oraya hizmet olarak verdiği şezlongların hiç kimseye verilmesi diye bir 

şey söz konusu değil. Orada bazı esnafların onları alarak kendine mal etmesi tabi bu kabul 

edilemez. Bunla ilgili Zabıta Daire Başkanıyla dün bir görüşme yaptık değerli 

arkadaşlarımızla birlikte, bu konuyu bende kendisine ilettim. Konuyla ilgili birkaç duyum 

aldığımı ifade ettim. Tamamen ücretsiz ve halka verilen hizmet noktasında denize girmek 

isteyen güneşlenmek isteyen vatandaşımıza bu hizmetler verilecektir. Bu konuda eğer bir 

yanlış yapan varsa bunla ilgili de yine müdahale ve zabıta tarafından yapılması konusunda da 

dün itibariyle görüşme yaptık kendileriyle, bu konuyu tabi takip edicez. Yani burda amaç 

şudur; yani hizmetin bütün halka eşit bir şekilde denizden istifade, denizin nimetlerinden 

yararlanma konusunda herkese açık bir net bir hizmet verilecektir. Bu konuda herhangi bir 

bunla ilgili bir paylaşım, yetki paylaşımı veya böyle bir söz konusu değil. Yani ordaki 

şezlongların veya işte hizmet araçlarının birilerine verilmesi kesinlikle böyle bir şey yok. 

Bunla ilgili de çalışmalar ve sonucunu inşallah yakında görücez.  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim. Başka söz 

almak isteyen? Buyurun sevgili DİMİLİ, 

      --Mert DİMİLİ Meclis Üyesi: Evet kıymetli meclis üyesi arkadaşlarım, bayram 

münasebetiyle tabi Kumla da yoğun bir nüfus vardı. Bu noktalarda özellikle çöp 

konteynırlarının önüne park edilmesi dolayısıyla o noktaya çöp toplama araçlarımız giremedi 

ama vefakar belediye personelimiz, işçilerimiz elleriyle topladılar çöpleri yine konteynırların 

içlerinden ve hepsi boşaltıldı. Herhangi bir çöp şikayeti de hatlarımıza iletilmedi.  

        Yine Zabıta ekiplerimizde iç bölge denetimlerine devam ettiler. Bu noktada ayrım 

yapmadan Büyükşehir Belediyesi Gemlik Belediyesi dayanışma halinde çalışmalarını devam 

ettiriyor ama tabi yüzellibin kişi de bir anda akın ettiği bir noktada da araç kalabalığı 

dolayısıyla bazı aksamalar oldu. Bu noktada ciddi bir sorun yaşanmadı, arz ederim.  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim sevgili DİMİLİ.  

Evet ben hem, buyurun sevgili Rıdvan ÇAKMAK. 

        Bu arada Yazı İşlerimiz gözünden kaçmış olabilir, mazeretli diye oyladık ama meclis 

üyemiz Bülent ÇİÇEK katıldı toplantıya. 

      --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kıymetli Başkan, değerli Hazirun hepinizi saygı ve 

sevgiyle selamlıyorum. Geçmiş bayramınız mübarek olsun. Allah önümüzdeki bayramı da 

tastamam sağlıklı bir şekilde hepimizi çıkarsın inşallah.  

       Seçimlerden sonra ki ilk söz alışım olduğundan dolayı üzerime vazife edindiğim, borç 

hissettiğim bir teşekkürü ertelenmiş bir teşekkür olarak burdan etmek istiyorum. 

Milletvekilliği süresince Gemlik’imize sizin de defalarca teşekkür ederek tasdik ettiğiniz 

şekilde vermiş olduğu hizmetlerden dolayı Milletvekilimiz Zafer IŞIK Bey ‘e huzurlarınızda 

Gemlik’in huzurunda meclisimizde teşekkürleri bir borç bilirim. Aynı şekilde kıymetli İlçe 

Başkanımız ve eski meclis üyemiz Mehmet Şamil YİĞİT Bey’ e de aynı teşekkürlerimi aynı 

ifa de söylemeyi kendime borç edinirim. Bundan sonrada hizmetlerinin Gemlik başlığı altında 

devam edeceği kanaatim tamdır.  
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       Ve sayın Başkanım size de küçük bir sorum olacak.  Haliylen beş yıllık serüveninizin son 

altı, yedi, sekizinci ayına girdiniz. Bu sekiz ay içerisinde planladığınız masanızda yarın 

startını vereceğiniz, başlatacağınız bir projeniz var mı? Bu konuda cevaplandırmanızı rica 

ediyorum. 

        Ve seçimlerden önce de talihsiz bir şekilde burda atılmış olan bir sloganın bugün 

huzurlarınızda Tekin Bey’e karşılığını veriyorum. Tekin Bey, ne Patates ne Soğan yine 

Başkan ERDOĞAN, bu size özel bir slogandı. Hepinize teşekkür ediyorum. Saygılar 

sunuyorum,  sağ olun.    

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Biz teşekkür ederiz sevgili Rıdvan 

ÇAKMAK. İncinmiş sevgili Tekin.  

       Arkadaşlar özel günlerle ilgili çok konuşma yapmayı tercih etmiyorum. Burdan hareketle 

sevgili Özgür’ü kaybettiğimiz gün ve onunla birlikte şehit, şahadet mertebesine erişmiş olan 

Polis Memurumuz sevgili İdris BÜYÜKDÖNMEZ Abimizin ruhları şad olsun. Ama elbette 

her birinizin ayrı ayrı yaptığı vurgulara bende katılıyorum, tekrar etmemek adına 

söylemiyorum.  

       Küçükkumla Köyü içinde bir tuvalet konusu var. Ya ben Belediye Başkanlığında ne 

çektim şu tuvaletlerden ya.  Arkadaşlar Küçükkumla da, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: İstemiyor galiba Başkanım,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok ya bizim tuvalet yapabiliriz 

dediğimiz yere bizim arkadaşlarımızın Köylü karşı çıkıyor, Köylünün istediği yerde fen 

açısından sıkıntılı. Derenin ağzına çocuk parkı, tuvalet benzeri şeyler falan yapalım gibi bir 

durum var. Bende gidemedim Allah var, gitsem mesele kalmayacak biliyorum ama denk 

gelmedi. Ama burdan müjdesini verelim hem sizlere hem Küçükkumla da hemşehrilerimize, 

ihalesini yapıyoruz herhalde Encümen yıkım ihalesini, eski Belediye Binası vardı ya metruk 

halde o yıkılacak onun bulunduğu yerde bütün o problemler çözülecek. Hem çocuk parkı 

oraya getirilecek hem işte tuvalet ihtiyacı karşılanacak.  

      Sekiz ay içinde tuvalet yapıcaz sevgili Rıdvan. Bırakırsanız da çok iş yapıcaz ha. Bak 

Asansörün iznini onsekiz ay ’dır adı geçti. Bende  hürmetle, sevgiyle yad edeyim Zafer      

IŞIK ’ında destek verdiği asansör projesine halen izin gelcek. En son Jeolojik Etütlere ilişkin 

Raporları talep ettiler,  gönderdik. Bir ay içinde Zafer Vekil,  Vekil iken bir ay içinde hiçbir 

şey yapmadan onaylıcaz Vekilim denilen iş onsekiz ay ’dır bekliyor. Başla niye demiyorsunuz 

ya. Balıkpazarı projesiyle ilgili durdurma geldi şeyden Çevre Müdürlüğünden. Yav, 

      --Meclis Üyesi:  ………………….. 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Dün izin verdiği gerekçeye bugün 

Çevre Bakanlığından izin al öyle gel diyor, bak izin var bende izni, izin yazısı var. Bir imalat 

yapıyoruz, durdurdu. Yazılarımızı yazdık, Vali Bey’le görüştük. İzin yazısı geldi, devam edin 

dediler. Buyurun, sorun yok. Şimdi yine yürütmeyi durdurma şey özür dilerim. İşi durdurma 

yazısı geldi ama durdurmucam.   

      --Meclis Üyesi: Neden,  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yav nedeni şu; diyor ki gelen 

şikayetler yüzünden Çevre Bakanlığından izin alınması hasıl olmuştur. İzin verdiğin şeye 

başka nasıl iptal etçen böyle ediyor işte. Gruplara atalım şeyi Zeynep gelen yazıyı. Ya böyle 

bir şey olur mu ya? Balıkpazarı projesi, 

      --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: …………………..  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Yav halk bak sevgili BAYRAKTAR 

manipüle ediyorsun. Orda oturanlar istemiyor. Korkuyorlar çünkü duman gelecek koku 

gelecek,  

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım sade orda oturanlar değil. Gemlik halkı 

meselesi….  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Sevgili DURDU, 
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      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Takdir sizin tabi, 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yürüyüş yolunda olduğunu 

düşünüyor halk. Bir bilse görcek herkes bir sorun olmadığını, bir bilse.  

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım çok özür dilerim, müsaade eder misin? 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Buyurun, buyurun.  

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam. Mesela, bazı yerlere belediye faaliyetleriyle 

alakalı yerel basında okuyoruz. Orasıyla alakalı gölgelik geçiyor.   

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet,  

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu gazetenin yazdığı yazımı sizin verdiğiniz bilgimi ve 

gölgelik bu ne oluyor? 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Mevcut yapının adı gölgelik, 

gölgelik. Ruhsata tabi yapılardan değil, ruhsata tabi olmadığı içinde plan değişikliğine ihtiyacı 

yok.   

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Peki. Fonksiyonu ne olacak? 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Gölgelik o kadar, başka işe 

yaramayacak o.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Balık satışı olmayacak mı orda. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ney,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Balık satış vesaire olmuyor mu orda?  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kulübe gelcek o, onun altında kapalı 

başka bir alan olmayacak. Kulübe ……..  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kurulup koncak oraya,   

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım o gölgelik diye sizin nitelendirdiğiniz,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Yerde bir fonksiyon olmayacak mı? 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Gölgelik, gölgelik. Bak adı gölgelik, 

kime gölge etçek? Alttaki balıkçıya etçek.   

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Ha,   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Balık satın alana etçek ama gölgelik. 

Büfelerle alakalı da imar kanunu diyor ki “Kıyı alanlarında, dolgu alanlarında izne tabi 

olmadan yapılabilecek işlerdendir.” Diyor.   

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım şimdi burda siz konuyu tabi bu işleri iyi 

biliyorsunuz. Kamuoyuna karşı yani engellendiğinizi mesajınızı veriyorsunuz,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Ama orda bence çok doğru yapmıyorsunuz yani. Şöyle, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet doğru yapıyorum sevgili 

DURDU.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır hayır bence doğru yapmıyorsunuz, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bak bu ikinci kez ya Çevre İl 

Müdürlüğünün izin yazısı var.     

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Kaldı ki Zafer vekil sizin iyi ahbabınız, birçok konuda 

katkı sağladı. Yani burası kendini söylüyorsunuz Başkanım, gölgelik diyorsunuz,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet,  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Ama öyle gölgelik olur mu ağaçtaki yani?  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Gölgelik, gölgelik. Öyle geçiyor.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Kime güvenerek,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yav sevgili DURDU imar,  imar 

mevzuatına göre gölgelik. Gölge yapacak bir şey işe yaramayacak,   

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Nereyi gölge yapacak balık tezgahına,  
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    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Balık satış yerlerine evet.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Ama öyle bir tanım yok ki.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yav onlarda büfe, yani imar mevzuatı 

açısından hiçbir sıkıntı yok. Eğer olsaydı zaten durdururdu izin vermezdi. 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Zaten vermemeliydi izni, kim izin verdiyse yanlış 

yapmış yani.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: İzin var yani,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Siz zorladınız orayı,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ne zorladınız, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Olayı uydurdunuz yani, uydurulmuş hale getirdiniz. 

Nasıl!  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yav olmasın diye mi uydurmaya 

çalışıyorsun sevgili DURDU,  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Ama siz olsun diye uydurmaya çalışıyorsunuz.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Öyle yapçaz ne yapalım, olsun 

istiyoruz.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Ama bunu da vatandaş kabul etmiyor. Şikâyetler 

gidiyor,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Hangi vatandaş,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Gemlik Vatandaşı.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok bak sevgili DURDU. 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Peki geçcez, görcez ben tartışmak istemiyorum.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Aynen öyle, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayırlısı tamam,   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Aynen öyle, aynen öyle. Ya 

Küçükkumla da sahil düzenlemesi yaptık. Bir Allah’ın kulu tuvalet istemedi. Yav tuvaletsiz 

plaj olur mu? Soyunma Giyinme kabini istemedi. Yav Soyunma Giyinme kabini olmayan plaj 

olur mu? Kapısının önünde istemiyor yurttaş, yap diyor bak çok güzel bir iş yapıyorsun ama 

şurda yap diyor. Nerde yapayım.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım doğru. Herkesi mutlu, önemli olan 

kamuoyunun faydasıdır, kamu yararıdır. Şunu söyleyecektim, unuttum. Burda bunu ben 

konuşmak kesinlikle istemiyorum, tartışmak ama Gemlik Belediyesi tarafından 

ruhsatlandırılmış ve yapımı belli aşamaya gelmiş olan yazın Kumla’nın nüfusu artıyor. 

Bahsetmiştik özellikle Cuma günü, neyse konuyu tartışmayalım ama Cami konusunu bir 

arada konuşalım Başkanım. Sağ ol.   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Hayhay.  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bir nefes alırken bir şey, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Israrla,   

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: İfade etmek istiyorum,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok özür dilerim. Bak hiç ben 

sözlerinizi kesmedim,  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayır hayır kesme değil,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ama yani benim şey bozuluyor, 

konuşmamın.   

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Tamam o zaman daha sonra şey,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Zaten aldığım notlar üzerinden 

konuşmaya çalışıyorum. Yeteri kadar,  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Konuyla ilgili birşey,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Peki. Buyurun,  
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     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi sizin bu daha evvel ki yani şeylerde 

faaliyet raporlarında falan koyduğunuz bir şey vardı hani anket, anketlerdeki memnuniyet. Bu 

Balıkpazarındaki yani sahile yaptığınız şeyle ilgili bir anket yaptınız mı? Onu soracaktım, 

veya memnuniyet veya,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kemal burda mısın? İkinci meclise 

anketin ilgili sayfasını getiriyorsun. Anketi de getir, arkadaşlar görsün ama sunuma çıkart 

oraya.  

        Elbette. Ercan Abi eleştirenlere kızmıyorum ben, endişe ediyorlar. Öyle olacağını 

zannettikleri için, yani kötü sonuçlar ortaya çıkacağına inandığı için öyle diyor. Yav ama taş 

üstüne taş koymayız ya, çok nezih bir yer olacak orası. Yürüyüş yolu da ona göre 

düzenleyeceğiz biz, efendime söyleyeyim zaten o gölgelik bitti o kadar altında arkadaşlar 

onbuçuk metrekarelik sekiz adet bir dolu bir boş büfe olacak ya,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Araçları nereye park etçek,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Nasıl yani.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Araçları vatandaş nereye park etçek,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çarşı meydanı ne der sevgili DURDU 

ya. Keşke Başkanım böyle şeyler yaparken önce otopark sorununu düşünmek lazım 

durumunda olabilsek ama davul tokmak bir, biri bir yerde. Şu Büyükşehir Yasasını bir 

kaldırmak lazım,  değiştirmek lazım.  Geçen sene ben bakıyordum Kumla ’ya evvel ki sene, 

ne vardı ya. Kurşunlu ‘ya bakmadın deyip geri aldı, neyine baksaydım. Kurşunlu ‘da doğalgaz 

çalışması vardı geçen yıl, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: ……………  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Nasıl,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Süreli vermiş zaten size……………  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Süreli vermedi. İki yıllığına 

veriyorum, başaramazsan geri alırız dedi. Alırken de başaramadığın deyip aldı üstelik bide.   

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: ……………  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ama yazık günah ya.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Bence de.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Aynısını yapsın bir şey istemiyorum, 

o yapsın. Bak 15 tane geçici Zabıta görevlisi, 30 tane özür dilerim, 39 tane cankurtaran,          

11 tane plaj görevlisi, ekstradan 15 tane de temizlik görevlisi alıyorduk bu iş için, bu iş için. 

Yani 60, 70 kişiye sezonluk maaş ödüyorduk fazladan, sırtımızdan aldı Büyükşehir sağ olsun 

ama ya yapıversin aynı işleri. Bak olmuyor işte ben o zaman da sevgili Alinur Başkan’a 

söylemiştim. Başkanım yasanın kendi yamuk, sen Bursa’dan Kumla’ yı Gemlik’ten benim 

hakkettiğim kadar edemezsin. Bu CHP, AKP, MHP işi değil ki bu makul olan en yakındaki en 

kolay yapar. Başaramazsak al bir sorun yok zaten ama başardığımız halde alındı. Onu 

söylemeye çalışıyorum.  

         Şimdi Mert Abi, özellikle Küçükkumla ‘da dükkan tarafı bizim, müdahale istiyorum 

orda bizim baktığımız yıl olduğu şekliyle, bizim istediğimiz standarda kadar çıksınlar, geri 

kalanına müdahale edicez, tamam.  

        Çıktıkları bölümünde, Aksel Başkan’da burda mı? İşgaliyesini da alın kullandıkları 

bölümün.   

      --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım dükkanların önüne çıkmasını boşverin.   

Mesela; Büyük Marketler var ya sahilde önlerinde onların bir şey olmuyor ya, onların önünü 

dükkan yapmışlar ya. Bir yarısını bir vatandaş getirmiş bir işletme yapmış, diğer yarısını 

başka vatandaş, 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ya sevgili AKKUŞ,  

      --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: İşletme yapmış,        
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       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bizim ilgilendiğimiz dönemden 

biliyorum kiraya veriyorlardı ya kapısının önünü. Bakalım Mert Abi ona.  

        Narlı Camiyle ilgili Zeynep, Ercan Abinin söylediği şey benim kulağımda daha önce bu 

konuyu sanki gündeme getirmişti ama,  

      --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: ………  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Plan Bütçede mi? Kamulaştırma mı 

lazım? Ne olmuş orada? 

      --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım, orada belediye Fen İşleri eliyle 

camiye meydan yapılmış ama mülkiyet başkasının. O mülkiyetin satın alınmasına yönelik 

önergeyi meclise yazmıştık. Komisyonda diye biliyorum. Bir bakalım. Yazı İşlerimiz bir 

baksın, değerlendirsin. 

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, ben şimdi şöyle bir bilgi aldım. 

Buranın daha önce, yani camiinin eski haliyle olduğu dönemde orası bir meydan olarak köyün 

böyle işte hayır cemiyetlerinde, yemeklerinde, pilavlarında böyle, bayram kutlamalarında 

kullanılan bir yermiş. Bana bu yaşlı bir Narlılı bir abimiz söyledi bunu, hacı abimiz. Adam 

vefat etmiş. Yani kendisi bunu “kullanın burasını”, yani köye, söz tabii. Ama akabinde daha 

sonra gelen mirasçıları aynı fikri paylaşmayınca, herhâlde böyle bir şey meydana geldi.      

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hadi biz yapsak diyecekler ki “CHP’li 

bunlar. Zaten dinle, kitapla işleri yok.” Abi, ya bu doğru iş değil bu sanki. Ben öyle biliyorum 

deme? Çözelim o işi. Yani öyle muvazaalı, vatandaşın rızasının olmadığı yerde kılınan ibadet 

kabul olmaz ya. 

      --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım söktük zaten, 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çözelim o işi,  

      --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Söküm istediler, taşı söktük. 

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Caminin dışında Başkanım, caminin dışında. 

Meydanda. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kapattılar ama etrafı, 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Caminin ön tarafında. Camiyle ilgili sıkıntı 

yok. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama öyle abi değil mi? 

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: …. 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hemen yani kapı tarafında yani. Kıble 

tarafında değil de öbür tarafta bir alan. Büyükte bir alan yani yanılmıyorsam 150 metrekare 

falan var mı? 

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Var, var.  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Var değil mi? 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onun notunu alalım, bakalım. 

İlgilenelim yani. 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Mecliste diye biliyorum. Bakalım. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Karsak deresinde çalışma geç kaldı abi. 

Geçmiş olsun. Uçkunla mücadele geçti. Geçen ay yapılması lazımdı en geç. Yani geçen ayın 

başında. Normalde Mart ayı uçkunla, Nisan ayı Gemlik’te mücadele tarihidir. Tamam, 

yağışlar çoktu bu yıl falandı, filandı. Mayıs sonu Haziran başı gibi yapılması lazımdı. Geç 

kalındı. Problem var. Anlatamıyoruz da insanlara yani. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, mücadele yapılıyor fakat birinci 

sebep araya bayram tatilinin girmesinden dolayı yani bayram tatilinde de tabii insanların 

bayram şeyi hakkı var.  
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        O yüzden fazla bir şey diyemedik. Ama mücadeleye gelince, mücadele en başından beri 

yapılıyor ama tabii ilaçlı mücadele, operasyonel mücadele yapıyorlar ama tabii bunun dere 

temizliğiyle beraber olması gereken bölümlerinde bir sıkıntı meydana geldi ama şuanda o 

ortadan kalktı şuan itibariyle.      

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Cihatlı 3. Etapla 

alakalı zaten bir tek o etabımız var mahkemeyle ilintisi olmayan biliyorsunuz. Orayı üç kez de 

ihaleye çıktık biz. Ama yani özellikle bir daha ihaleye çıkacağım, müteahhitlerle 

görüşüyorum “girmez misiniz buraya?” diye ihaleye. Mevzu şu anladığım. Çocuklar bugüne 

kadar yapılan bir önceki müteahhitle mahkeme aracılığıyla el sıkışılan bir seviye tespiti var 

ya, onu ihaleye yazmak zorunda yani ondan sonrasını yaptıracakmış gibi davranmak zorunda. 

Ama ikinci el olması müteahhitte “ben bunu, bunu, bunu değil, bunları yapmalıyım. Burada 

da eksikler var. Kablosu sökülmüş. Şurası şu olmuş. Şu duvarı kırılmış” durumu var. Bu 

yüzden ihaleye çıkmakta zorlanıyoruz bu yönüyle. Ama Zeynep senin yanına geldim, bugün 

“yav sana söyleyeceğim şeyi unuttum” dedim ya buydu. İki ayrı firma var. “Kat karşılığı 

yapayım ben burayı, tamamlayayım. Mimari projede bir tadilat olursa memnuniyetle girerim. 

Bu yolla teklif vereyim” diyor. Bizim arkadaşlarımız da 3. Etabı, oradaki hak sahiplerinin 

konutlarını da koruyarak elbette kat karşılığı verebilir miyize çalışıyoruz. Diğer 5, 7 zaten 

hala mahkemeli, işte o ne diyorlar ona Zeynep? Seviye tespit mi?    

      --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Seviye tespit, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onu tamamlamadığı için onlara zaten 

bir şey yapamıyoruz.  

       Ya Toki hastane yanıyla alakalı Büyükşehir Belediyesiyle ben konuşuyorum. Genel 

sekreterimizle de konuşuyorum. Bir sorun yok. “Haklısın abi, bizim almamız lazım burayı 

yani yol senin uhdende gibi görünebilir ama biz alacağız” diyor. Çünkü yeri biliyorsunuz. 

Hazineden alıp Gemlik Lisesinin altında kayan yerlerde tahliye ettiği yurttaşa verebilmek 

üzere toprak karşılığı vermişti. Dolayısıyla mal sahibi olarak ta “size yakışır” sorusuna “evet” 

cevabını verdiler. O işleri yürütüyorlar bildiğim kadarıyla. Sen de aynı bilgiyi verdin 

herhalde. Peki, 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şöyle Başkanım, şimdi orada Zeynep Başkanla 

ben en son görüştüğümde “burayı 18 uygulamasıyla biz elde edeceğiz ve bu yolu bu şekilde 

elde edip, akabinde bu yolu bağlayacağız” diye bana bilgi verdi. Ki “5000’lik planın 

onayından sonra bu 1000’lik bazdaki plan değişikliğini ve arkasından imar uygulamasını 

beklediklerini” söyledi. Öyle değil mi Zeynep Başkanım?  

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım şimdi bizim 4. Maddemizde 

Kuzey Gelişme 2. Etabın itiraz değerlendirmesi ya, bu Kuzey 2. Etap kesinleştiğinde, 

planımız kesinleşmiş olacak. Görüşüldükten sonra planımız kesinleşmiş olacak ve akabinde 

18 uygulamasına geçeceğiz. Toki’nin bulunduğu yerdeki yolda, yol planın dışında kalıyor 

ama 18 uygulamasıyla yolda kalan parsellere planın uygulama sınırında değerlendirip, yolun 

açılmasını sağlayacağız. Yolu da dâhil etseydik mahkemelik bir durum vardı. O yüzden yolu 

ayrı plan yaptık biz burada. O yoldan bahsediliyor.     

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bugün ki bu konuyla o aynı şey mi? 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Şimdi Ercan Bey’in bahsettiği konu Kuzey 

2’nin Toki Konutlarına yaslandığı yerdeki arada kalan yoldan bahsediyor. Kuzey 2. Etap 

kesinleştiğinde 18 uygulaması yapabileceğiz. 18’e yolda kalan parselleri de dâhil ederek yolu 

kamuya kazandırmış olacağız ve yolu açabileceğiz. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya bu daha önce alındı iptal olduğu yer 

değil mi? 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Evet orası, 
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      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hani şimdi artık Toki’nin içerisine 

insanlar giriyor çıkamıyorlar gibi bir yer.  

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Evet, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki, tamam. 

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Alt yol, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam, 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, gün geçmiyor ki o konuyla ilgili bir 

soru almayayım. Orada oturan emekli öğretmenlerimiz var. Arkadaşımız, dostumuz eşimiz ve 

şunu ifade ediyorlar. “Ya biz kulağı böyle tersten gösterir gibi hastane yoluna çıkıyoruz ve 

hastane yoluna çıkarken de oraya girişte ciddi trafik sıkıntıları yaşıyoruz. Oradan çıkanlarla” 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Birde kazara girenler var. Onlar daha da 

kötü yani.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Daha da kötü.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geri dönmek zorunda kalıyor. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Çıkmaz yol evet.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama ben bu 4. Maddeyle ilintisini 

kuramadım ya, 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: 5000’lik plan itirazlarını değerlendirip daha 

sonra planımızı kesinleştireceğiz ya, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam, 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: O plan kesinleşince, imar planına esas 18 

uygulaması yapacağız. 18 uygulamasında o yolda ki kalan, yol üzerinde kalan parselleri de 

dağıtıma alıp yolu kamuya kazandıracağız.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Plan sınırı içerisinde değildi bu, 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Değil, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 18 sınırına mı?  

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Evet, 18 sınırına alacağız. Yoksa planı zaten 

o yol üzerinde iptal ettiren vardı Başkanım biliyorsunuz. O yolla ilgili plan iptali gelmişti. 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım kamulaştırma ….. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya Büyükşehir “ben halledeceğim” dedi 

kamulaştırmayı da. Biz niye böyle bir şey yaptık 18’le çözelim gibi. Büyükşehirden böyle 

değiştirilerek mi geldi yani? Bir değişiklik oldu orada. Bu muydu? 

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım ben Kuzey 3’ten bahsediyoruz. 

Sizin dediğiniz yer kuzeyindeki hem araç parkı yapılan, hem de hastaneye giren üstteki 

yoldan bahsediyor olabilir misiniz? Büyükşehir oraya, 

   --Osman DURDU Meclis Üyesi: Alt yol…..    

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Alt yoldan ya, 

   --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Sizde alt yoldan bahsediyorsunuz. 

   --Osman DURDU Meclis Üyesi: …..    

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kuzey 2’den bahsediyorum. Kuzey 3 

değil. 

   --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Tamam. Yani ben,  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kuzey 3 sit alanı olan yer değil mi ya?  

   --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Evet, yani ben Büyükşehir işte bu yolla ilgisi 

alakası varmış. Yeni bilgim oluyor. Eğer öyleyse uygulamada hiç o parselleri dâhil etmeyiz. 

   --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım, bu konu çok uzar. Muhakkak kamulaştırma 

yapalım. Bitirin o işi. Orada, 

   --Galip GÜR Meclis Üyesi: Başkanım 

   --Osman DURDU Meclis Üyesi: Millet zulüm görüyor. Böyle eğim var. Rampa var. 

Olacak iş değil yani.   
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    --Galip GÜR Meclis Üyesi: Başkanım, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun, 

    --Galip GÜR Meclis Üyesi: Konu zaten Bursa Büyükşehirde Plan Bütçe Komisyonunda 

bekliyor. Konuyla alakalı aynen sizin dediğiniz gibi bende aynı kanıdayım. Plan Bütçe 

Komisyonunda. Kardeşim buraya Toki yaptınız. Tamam, bu yolu da sizin açmanız lazım.   

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Doğru, 

    --Galip GÜR Meclis Üyesi: Her hâlükârda bizim şeyimizde de olsa, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam, Sevgili BARUTÇUOĞLU ’da 

aynı şeyi söyledi.  

    --Galip GÜR Meclis Üyesi: Yani, bir an evvelde açılması lazım. Bu aşağı yukarı iki üç 

seneden beride bekliyor Plan Bütçe Komisyonunda. Geçmiyor.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: ……………….. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yo ben bununla ilgisi olduğunu şimdi 

duydum. Yani ve kafam karıştı. 

    --Galip GÜR Meclis Üyesi: Başkanım, yani o onunla hiç alakası yok. Zaten komisyonda 

Büyükşehirde bu. Büyükşehir karar verecek, bitecek yani.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arzu bu konuda bir dâhilin olur mu? 

    --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: ….Yollar bence şey oldu. Bir karışıklık var şuanda. 

Şuanda bir karışıklık var Başkanım. Kuzey 2 ile Kuzey 3’ü karıştırıyorlar. İsterseniz 

meclisten sonra planları açarız bakalım olur mu?  

    --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım, Büyükşehir Plan Bütçe 

Komisyonunda bekleyenin ben Kuzey 3 olduğunu, Süleyman Beylerin yeri olduğunu da 

hatırlıyorum. Ama bir bakalım. Galip Abi ile de bakalım. Arzu Hanımla. Neresi 

Büyükşehir’inmiş. Toki ’ye dayanan Kuzey 2’yle alakalı ama Hastaneye dayanan Kuzey 3’le 

alakalı. 

     --Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: ….    

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam. Arkadaşlar, ya bu meydan 

düzenlemesi yaparken Büyükşehir Belediyesi elinde hiçbir proje yoktu. Bunu burada da 

konuşmuştuk hatırlıyorsanız. Bir, nasıl diyeyim basitçe bir karalama “bir girelim, hazırlar 

yaparız” gibi de bir yaklaşım olmuştu. Israrla da ikaz etmiştim. Hem Büyükşehir Genel 

Sekreterimizi, hem Park Bahçeler Daire Başkanımızı, hem Alinur Başkanı. Hatta mecliste 

konuşma yaptım. Dedim ki “bakın burası şehrin kültürel faaliyetlerinin yapılabildiği büyük 

tek alan. Konserlerimizi, festivallerimizi orada yapıyoruz. Aman bak burayı yeşil alan vesaire 

falan koymayın. Zebil olur. İnsanlar üzerinde tepinir” demiştim ve bana şöyle cevap 

vermişlerdi ki memnuniyetle de görüyorum da saksının içinde yeşillendirme yaptılar. En kötü 

çekeriz kenara. Ama büfe nedir ya? Büyükşehir Belediyesinin o büfeden alacağı kiraya 

ihtiyacı mı var? Oraya onu getirdi soktu ya. 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım büfenin ne gibi zararı var orada?  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım burda, 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: ………….. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ne alakası var ama ya? 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: ……. ne var orada, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Oradaki büfe, 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: İhtiyacı var vatandaşın, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya arkadaşlar bak, konser alanı orası, 

festival alanı orası.  

    --Meclis Üyesi: BESAŞ ekmek satış noktası, 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım, orası kör bir cephe. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet, aynen BESAŞ ekmek,  
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    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Çay bahçesinde çay kaç para, kafeteryada, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: BESAŞ ekmeği satıldığı, BESAŞ ürünleri 

satıldığı bir yer olacak orası. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl yani,  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Vatandaş orada oturuyor. Kâğıt bardakta çayını içiyor. 

Yok mesele.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aynen öyle dediğin gibi, 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Kafeteryada kaç para bir çay? 

    --Galip GÜR Meclis Üyesi: Atatepe’de ne kadar? Atatepe’yi de belediye işletiyor. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya sevgili DURDU,   

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Bir de orası kör bir cephe Başkanım. Ufacık bir şey 

yapmış. Büfe yapmış yani.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama yok oraya biraz ileriye yap. 

İskeleye doğru yap. Bir şey yok. Zeytindalı Meydanına yap. Daha çok işe yarardı o zaman 

Çay bahçelerinin tam ortası.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu orada bir organizasyon yaparken, 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Kaldırılır Başkanım. Verin bir teklif. Arayın kaldırsınlar.   

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sorun olacak yani, 

    --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım, doğruyu söylediniz. Zeytindalı Meydanında 

olması lazım. Çünkü orada büfede yok markette. Ama şuan ki büfenin tam altı metre 

arkasında bir büfe var. Market var zaten. 

   --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım, görüşün lütfen, görüşün…….  

   --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Zeytindalı Meydanı daha mantıklı, 

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyükşehirde destek istiyorum 

arkadaşlar. 

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Paylaşın,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bu büfeyle ilgili ben en son Ulaş 

Beyle görüşmemin şeyini söyleyeyim. Burada BESAŞ ekmeği ve ürünleri satılacak. Yani 

BESAŞ ’ın süt mamulleri ve ekmeği. Bu konuda bir talep var ve Gemlik’te BESAŞ 

ekmeğinin özellikle ulaşılabilir olması noktasında böyle bir yaklaşım geliştirilmiş. Yani 

burada, tabii yeri tartışılır. Onu bilmem ama, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ercan Abicim meydanda halk büfenin 

olduğu yere koyalım.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani şimdi orada o düzenleme yapılırken şimdi 

oradaki sahanın içerisine böyle bir şey konmuş yani. Tabii ben o projesini görmedim ama 

bunun projesi de yok diye bir şey yok yani, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok abi yok, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayır, hayır orada döşenen taşların nereye 

konacağı falan hepsi belliydi,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Valla belli değildi abi. Değildi. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Nasıl olur yani bunu, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yav sordum da böyle cevap verdiler 

bunlara. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayır şöyle yani orada bir çizim, orada bir plan 

yapılmış ama şeyin yeri konusunda yani yeniden görüşülebilir. Ama sonuçta oraya bir BESAŞ 

büfesinin olmasının bir zararı olmaz.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Görüşelim. BESAŞ büfesinin Gemlik’e 

zararı olmaz. Fazla olsun hatta, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Onu diyorum bir hizmettir yani,  
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    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama ya başka etkinlik alanımız yok abi. 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkan BESAŞ büfesi olsun da meydanda olmasın.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onu söylüyorum ya. 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: …………………  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ya zaten orası daha evvelden yine Büyükşehir 

tarafından yapılan bu çocuk bakım, böyle bir karavan mıydı, konteynır gibi bir şey vardı 

orada yeşil.  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok abi bu daha içerde ya. 

   --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Tamam yani ona yakın bir yerde zaten. Onu 

kaldırdılar yerine bunu şey yaptılar yani.  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok yerine değil. Kaldırıp yerine 

koysalar Mado’ya doğru olan en kenara koymaları lazım. Öyle bir yere koydular ki, yarın 

şahit olacaksınız yani. Sahne ve benzeri kurulduğunda sorun yaşayacağız onla biz.  

   --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Düzenlenir o yani bu bir hizmet amaçlıdır. 

Burada herhangi bir kar,  gelir hesap etmiyor Büyükşehir Belediyesi. Gemlik’e bir hizmet. 

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya fazla olsun. Bir tanede değil daha 

fazla olsun. Ama orada engel olcak malum yani. Yeşil alan için biz bu konuşmaları 

yapmışken, bide büfe geldi.  

   --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani o konu ayrıca görüşülebilir ama dediğim 

gibi hizmet amaçlı bir yapıdır. Zaten ufacık bir büfe yani küçücük bir yapı.  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam yani daha geriye bile alsak olur. 

   --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Ercan Abi ne zaman BESAŞ gelecek? Zira hizmet dediğiniz 

çikolata satmak mıdır? Yani bu BESAŞ ’ın ne zaman geleceğini merak ediyoruz? 

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili ÖZER, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ya ÖZER şimdi, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sen, burada bundan bahsetmiyorum. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sen orda ne güzel güzel oturuyorsun. Sen orada 

oturmaya devam et.  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Divandasın,  

   --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Divan üyesisin.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok karşılıklı konuşma istemiyorum, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ne yapılması gerekiyorsa yapılıyor. Bunu da 

böyle ifade edeyim yani. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim Sevgili 

BARUTÇUOĞLU. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Gayemiz hizmet başka bir şey değil, 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkan Sedat genç arkadaş yani kanı kaynıyor. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Dayanamıyor, dayanamıyor herhalde,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet, tamam spor yapsın biraz, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onu da yapıyor canım. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani enerjisini, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Birazda Ercan Abisiyle antrenman 

yapmak istedi. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evvel Allah yani Antrenmanda yaparız, sıkıntı 

yok.   

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki, arkadaşlar gündemimiz aslında çok 

yoğun değil ama yine de bir 15 dakika, 
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    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım, çok kısa bir şey lütfen. Konuyla ilişkili 

olduğu için. Gemlik Belediyesi bence çok öyle veya böyle masrafla amfi tiyatro yaptı orada. 

O mermerlerin arasından adeta fidan gibi ağaç şeyler çıktı koca koca yani. Çocuklar duvarlara 

yazılar yazmışlar. Bir bakımsız. Bir virane. İlk başta bir çevre düzenlemesi yapıldı. Şuan 

ilgisiz. Büyük konserler yapılmazsa da birkaç butik konser yapalım orada. Bir fonksiyon, bir 

aktivite olsun istiyorum. Teşekkür ederim.    

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben teşekkür ederim. Kültür 

Müdürlüğümüz orayı canlandırabilmek için orada birden fazla organizasyon denedi.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: …….. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya canlı yayında Avrupa Kupası maçı 

seyrettik gene bir avuç seyrettik yani.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım ….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya sevgili DURDU işte bilinmiş, 

tanınmışa öyle de, onu getirdiğimizde de meydanda yapıyoruz. Benim de içim acıyor 

arkadaşlar, yani yapıldıktan sonra hani yapılmazsaymış ama yapıldıktan sonra da 

hareketlenebilmesini sağlamak lazım. Sevgili……. 

     --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: ………………… 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, buranın hareketlenmesi için buraya 

aynı Fayton Kafe gibi. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili SOLAKSUBAŞI,  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Özür dilerim Fayton Kafe, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tahammül eşiği düşük göründü bugün. 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım oraya, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Mahmut Abiyi kızdırıyoruz. Sevgili 

BARUTÇUOĞLU bitirelim toplantıyı da,   

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Kızmaz o, kızmaz. Burayı canlandırmak için 

mutlaka bir Fayton Kafe örneğinde olduğu gibi yâda engelsiz Kafede olduğu gibi burayı 

canlandırmanın yolları vardır. Biz bunu, inisiyatif alalım. Buraya koyalım ya. İnsanlar 

gelsinler, otursunlar. Bir işletme yani belediyemiz işletsin veya ihale etsin. Nasıl isterse. Orayı 

canlandırırsak, orası insanların bir hizmet aldığı, bir gidip dinlendiği, çayını kahvesini içtiği 

bir yer olursa otomatikman oraya insanlar gelmeye başlayacaktır diye düşünüyorum.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim.  

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım direk görüşeceğimiz bir şey yoksa çok az var.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar, 

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Mola mola kadar bile sürmez yani. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Var aslında,  

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Varsa tamam ayrı,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başlarsak, tartışmaya açılırsa, uzarsa 

diye endişe ediyorum.  

    --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Hangi maddeydi o, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Direk görüşmemiz gerekenlerde var.  

    --Meclis Üyesi: ………………… 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl?  

    --Meclis Üyesi: ………………… 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Duydum, duydum onun için,   

    --Meclis Üyesi:  ………………… 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Mahmut Abinin bugün tahammül eşiği 

biraz düşük dedim. Acelesi var. Tamam, ara vermeyelim. 

    --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Yo yo acelesi yok,  
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    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyük sözü dinliyoruz.  

     --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Mahmut Abinin de,  sadece şey biz direk görüşcek bir şey 

olduğunu bilmediğimiz için böyle dedik.    

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sorun yok. Evet, teklifler başlığına 

geçelim ve birinci maddeyi okutalım arkadaşlar. 

     --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün, 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 20.maddesinde "Belediye Meclisi her yıl bir ay tatil kararı alabilir." hükmü gereği 

Belediye Meclisinin tatil edilecek Ay'ın belirlenmesi  ile ilgili yazısı. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bunu direk oylayacağız arkadaşlar. 

Büyükşehir Belediye meclisimizde tatilde aynı ay. Dolayısıyla Ağustos Ay’ı makul 

görünüyor. Büyükşehirle birlikte Ağustos Ay’ının Gemlik Belediye meclisinde de tatil ilan 

edilmesini oylarınıza sunmak istiyorum. Farklı bir görüş yoksa. Kabul edenler, etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. İkinci madde lütfen. 

     --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İnsan  Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün, Afet İşleri 

Müdürlüğü kadrosunun ihdas edilmesi ile ilgili yazısı. 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

        Bunu da direk oylayacağım arkadaşlar. Sadece kadro açısından İnsan Kaynakları 

Müdürlüğümüzün bir talebi bu. Yasayla Şubat depreminden sonra çıkan mecburi 

müdürlüklerden biri. Elbette sonra yönetmeliği, benzeri geri kalanı da bu kararı aldıktan sonra 

gelecek. Doğru mudur Sevgili Nazan? İtirazı olan var mı? Yok. Buyurun, 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi Başkanım, 6 Şubat depremlerinden 

sonra Türkiye’nin gündemine oturan bu deprem gerçeği ve deprem afeti bizim Gemlik’te de 

birinci gündem olmaya devam etmeli. Yani biz belediye olarak bakın burada başlayalı hemen 

hemen bir saati geçti. Yani ben diyorum ki “bizim burada birinci konumuz deprem ve 

depreme karşı alınacak önlemlerle ilgili biz konuşma yapmalıyız. Yani enerjimizi burada 

harcamalıyız.” Gerçekten yani şuanda yani şahsen benim oturduğum binada, sekizinci katta 

oturuyorum. Yani Allah’a emanet oturuyoruz. Tabii ki herkes gibi ama şunu söyleyeyim 

depremin, yani bu şiddette ki bir depremin Allah muhafaza diyorum. Yani geldiği zaman yani 

düşünmek bile istemiyorum böyle bir şeyi ama bu bir gerçek. Yani Türkiye böyle bir deprem 

ülkesi. Bu noktada gerek meclisimizin gündemine, gerekse belediyemizin gündeminde bence 

bu birinci gündem olarak, her zaman güncelliğini korumalı ve bu konuda her toplantıda bir 

sunum yapmalıyız. “Bugün deprem için ne yaptık?” Yani ben bunu rica ediyorum. Arz 

ederim. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim Sevgili 

BARUTÇUOĞLU.   

       Afet İşleri Müdürlüğü kurulmasına, kadrosunun ihdas edilmesi konusuna ilişkin Yazı 

İşleri Müdürlüğümüzün yazısını geldiği şekliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

       Zeynep bir fırsat oldu mu biraz bilgi ver olur mu “bugün deprem için ne yaptık?” 

sorusuna. Cevaptan çok da elbette davetiyeleri göndereceğiz ama davet niteliğinde olsun 

lütfen, hem bilgilendirelim. 

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri, 

değerli katılımcılar. Buradan da hem bilgi vermiş, hem davet etmiş olalım. Tabii ki ilgili 

müdürlüklerimiz davetiyeleri hazırladıklarında çok daha detaylı programdan herkesin bilgisi 

olacak.  
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       11-12-13 Temmuz tarihlerinde Afet Zararlarını Azaltma Çalıştay’ını başlatıyoruz.  

“Marmara depremine Gemlik’ten bakış” başlığı altında olacak. Çok önemli hocalarımız 

Gemlik’te afeti tartışacağız ve afet zararlarını azaltmaya yönelik hangi tedbirleri 

alabileceğimizi bilim ışığında görüşmüş olacağız ve bir karara varacağız hep birlikte.  

       İlk gün, programımız şöyle; Gemlik Belediyesi, İstanbul Planlama Ajansı ve TMMOB’a 

bağlı meslek odalarının ortak paydaşlığında düzenlenen bir Çalıştay. 11 Temmuz tarihinde 

Cemil Meriç Salonunda Profesör Doktor Naci GÖRÜR, Profesör Doktor Tarık ŞENGÜL ve 

Nasuh MAHRUKİ salonda olacaklar. O gün, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasuh için bilgi geldi mi?  

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Geldi evet geldi, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam, güzel. 

     --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: O gün afete, depreme ve Marmara 

depremine mühendislik bakışı yapıp bu salonda soru cevap şeklinde de tamamlayıp günü 

bitirmiş olacağız.  

       İkinci günü çalışmamız çok önemli. İkinci günü sekiz ayrı masa kuruyoruz. Her bir 

masada çok önemli isimler ve uzmanlar, masa danışmanları olacaklar. Yine salonda Profesör 

Doktor, Doçent Doktor ve Doktor Bey, piyasadan da uzmanları olan isimler katılımcı 

olacaklar. Planlama masası, zemin etüt masası, zemin iyileştirme, statik mimari projeler 

masası, sanayi yapıları masası gibi sekiz ayrı masamız var ve yapı denetim masamız var. 

Masalar en az 12-13 kişilik gruplardan oluşacak.  

         TMMOB’a bağlı odaların vermiş olduğu isimler bu masada yer alacaklar. Teknik 

arkadaşların olmasını daha çok uzun toplantılarımız sonucunda öngördük fakat bu salona, bir 

otelde yapılacak Gemlik’te masa Çalıştay’ımız. Salona bütün meclis üyelerimiz ve konuya 

alakası olan, ilgisi olan, teknik birimlerdeki arkadaşlarımızın da katılması ve gözlemci olması 

mümkün.  

        Üçüncü gününde de 13 Temmuz tarihinde yine bu salonda Bilkent Üniversitesinden afet 

lojistiği uzmanı Profesör Doktor Bahar YETİŞ ve yine Profesör Doktor Tarık ŞENGÜL bu 

salonda olacaklar.  

        Masa çalışmalarına danışman olarak, uzman isimleri de bir gün evvel yapmış oldukları 

çalışmalarının sonucundan sonuç bildirgesini bu salondan okuyacaklar. İnşallah Başkanım 

bizlere de sonuç bildirgesinden çıkan bütün sonuçları hiç tartışmasız bir şekilde uygulamak 

nasip olacak. Tekrar herkesi davet etmiş olalım buradan. 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar daha önce, Sevgili 

BARUTÇUOĞLU çok fena yakaladın beni. “Bugün deprem için ne yaptık diye sormak 

lazım” dedik ama cevap verirken dinlemedik yav.  

      --Osman DURDU SERİNTÜRK Meclis Üyesi: …. 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Süper. Ben özellikle bir daha anlatırım 

Ercan abicim. Hiç cevaba gerek yok. Tamam. Özellik,   

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Çalıştay ’ın muhteviyatı güzel. Yani orada 

hocalarımızın Türkiye genelindeki bilim adamlarının katılması son derece önemli. İnşallah 

faydalı sonuçlar doğurur. Tabii ki iştirak etmek isterim ve arkadaşlarıma da öneririm tabii ki. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bütün belediye meclis üyelerimiz kapalı 

toplantı kısmı da dâhil, bir kısmı halka açık, bir kısmı kapalı olacak ama meclis üyelerimiz 

hepsine davetli. Oda mensubu arkadaşlarımıza da herkese haber gitmiştir diye düşünüyorum. 

Bizzat masalarda Çalıştay’a katılmaları konusunda ricacı olduk. Galiba Sevgili ÇAKMAK,   

Trabzon’da mıyız önümüzdeki hafta? Öyle demişiz.  

       Onun dışında Sevgili Alpaslan orada olacak galiba. O da telefonla konuşuyor. Mahmut 

Abi bir 10 dakika ara verseydik böyle olmazdı bak.  



Sayfa 21 
 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, bu Çalıştay’ı keşke ilk altı aydaki 

hizmet döneminizde yapsaydınız da çok daha şey olurdu, etkili olurdu. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Keşke ama işi buraya getirebilmek için 

başka pek çok şeye ihtiyacımız vardı. Yani önlerine bir şey koymak lazımdı. Gemlik’in bina 

envanter çalışması yoktu. Masada çalışan adamın önüne ne koyacağız Ercan abi? Artık 

koyabiliyoruz. Efendime söyleyeyim mikro bölgeleme etüt çalışmaları henüz yeni bitmişti. 

Bunları vermeden jeofizik mühendisi arkadaşlarıma, jeoloji mühendisi arkadaşlarıma ne 

çalışın diyeceğim ki yani? Dolayısıyla daha önce burada bir sunum yapmıştım mecliste. 

Depremden hemen sonra. Afet risklerini azaltma eylem planını oluşturmaya çalışıyoruz. 

Bunun bir bölümü afet esnasında ve sonrasında yapılması gerekenlere ilişkin konulardı ama 

özellikle yapısal sorunlar başlığı altında, afet öncesi yapılması gerekenlere atıfta 

bulunmuştuk. O soruların cevabını bu Çalıştay’la arıyoruz Sevgili Ercan abicim. İnşallah 

doğru sonuçlar ortaya çıkar. Bize bilim insanlarının vermiş olduğu aklı hayatımızın içerisine 

sokabiliriz ve hayırlı sonuçlar doğurur diye umuyorum. 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: İnşallah, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biran dahi unutmuyoruz emin olun. 

Buyurun Sevgili SOLAKSUBAŞI, 

     --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Sayın Başkan …………… bu şeyleri 

eee  bilgiler ulaştırıldı mı hepsine,    

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Elbette,    

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Hepsinde var. Peki bu bilgiler bize 

ulaştı mı?   

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çalışmaya ilişkin o veriler onlara 

verilmedi burda verilecek. 

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Ama şimdi nasıl çalışacak buraya 

bilmem kim geliyor, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geldiğinde göreceksin, 

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Koskoca profesör,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Sevgili Mahmut abicim yani, 

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Başkanım ilk defa, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben hiç hayatımda Çalıştay, 

     --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Ha ben onun için,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben hiç hayatımda Çalıştay 

düzenlememiştim. 

     --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: İlk defa katılma diyorum da ben bir 

Çalıştay’a onun için söylüyorum,     

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben pek çok Çalıştay’a katıldım. 

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Tamam o zaman önceden, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Konu hakkında bilgi verilir. Konu 

hakkında bilgi verilir,  ne amaçlandığı söylenir, katılımcı bir şey talep ederse memnuniyetle 

cevap verilir ama önceden bunu vermezsen ne olacak diye durumu olmaz Çalıştay’larda. 

İnteraktif bir şeydir o, herkes kendi dağarcığındakini de koyar belediyeyi de koyar 

belediyenin verdiği üzerinden dönmez tek başına. Herkesin getirdikleriyle ortaklaştırılıp 

ortaya sonuç çıkartılır.         

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Başkanım Gemlik’le alakalı bilgi sizde 

var başkasında yok ki, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Olmaz olur mu olmaz olur mu     

TMMOB ’ın tamamında bizdeki olan her bilgi var. Kendi odalarıyla ilgili kısımlar, hepsinde 

var. 

    --Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  Peki,  
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    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok teşekkür ederim.  

    --Meclis Üyesi: Üç,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet 3. gündem maddesine geçebiliriz.  

     --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğünün Gemlik Sosyal 

Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı Başkanlığının mülkiyeti belediyemize ait olan İlçemiz 

Ahmet Dural Meydanındaki eski Cius AVM binasının 2. katında bulunan dört adet ofisin 10 

yıllığına tahsis edilmesi talebi ile ilgili yazısı.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

      Konunun Hukuk ve Plan Bütçe Komisyonlarına ortak havalesini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bu arada bir soru sormak istiyorum.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun, 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Daha önce buranın Kaymakamlık binası olarak 

ihdas edilmesiyle ilgili işte Vali Bey’in de falan gelip gördü, bununla ilgili son durum nedir 

bir gelişme var mıdır? 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Var. Kaymakam Bey orayı almayı çok 

istiyor. En son Milli Emlak Müdürüyle burayla takasta kullanılabilecek yerlerin bulup 

çıkartılması konusunda talimatını işittim. Gelen cevabı söylüyorum arkadaşlar. Götürdük 

verdik bizdeki SPK lisanslı kuruluşun hazırlamış olduğu raporu ee işte ada, pafta, parsel 

bilgilerini, tapu bilgilerini başka ortaklara ait hisse peylerini eee tapunun üzerinde şerh var ya 

altta tarihi esere ilişkin sonradan konulmuş bir şerh var o şerhin üzerinde bulunması sebebiyle   

takasa konu etmeleri mümkün değilmiş. Böyle cevap verdiler bize. 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şerh kaldırılmaz mı? 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: O şerh kalkmaz ama ya arkadaşlar. Şerh 

altında tarihi eser var diyor, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım………………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yaa sevgili DURDU gerek yok ki  velev 

ki  şerh var, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Sebebi kalktı,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yoo kalkmasına gerek yok bak bir şey 

söyleyeceğim. Osman DURDU ’nun tapusunda yerinin tapusunda şerh var.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Şerhli alsın o zaman,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya bunu almakla mükellef olan yer 

Maliye yani Hazine. Onu,   

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Etmiyor işte. Kaymakam Bey 

ilgileniyor. Bunu da tahsis ederken satılması da dahil Belediyenin elinden çıkarması 

durumunda anında bitecek şekilde bir karar alın diye rica ettim arkadaşlara. Eee 4 dükkan 

demişler ama özellikle bir daha görüşsün komisyonumuz, eeee Kaymakam Bey 2 tane yer 

olsa bize yetecek demişti. O yine dörde çıkmış, eee gibi bir durum var orda.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım konuyla ilgili bu AVM ’nin bahsettiğiniz 

Hükümet Konağı olması Kaymakam Bey’in buraya olumlu bakması çok kıymetli o basit 

şerhe kesinlikle takınılmamalı bu konuda ne gerekiyorsa yapılmalı Gemlik için bu çok önemli 

yani orası kuşa dönecek, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir yandan içi boş berbat olacak diye 

endişe ediyoruz. Bir yandan üç tane hazırlık yaptırtırdım işte yani fiyatları gelecek şimdi, Otel 

yaparsak kaç para tamirat tadilat masrafı olur. 
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       Kültür Merkezine döndürürsek ne olur, ofis tipi yaparsak neye mal olur, bütün 

çalışmalarını tamamlattım, 3 ayrı  proje var belki de satabiliriz de orayı ama araya Vali Bey’in 

ziyareti ile Kaymakamlık’ la yaptığımız görüşmeler ciddiye binince onlara dur dedik. Burada 

da böyle bir şey çıktı karşımıza. Kaymakam Bey bütün gücüyle çalıştığını söylüyor. Sizden de  

bu konuda destek istiyorum. Görüşün yani.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu konuda ben zannediyorum siz burayı 

aktife geçirip orayı çözersiniz yani bu, Vali Bey konuya müdahil olunmuş. Yani bir şerh 

nedir?   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yav yani Milli Emlak’ın Gemlik’teki 

İlçe Müdürünün Kaymakam Bey’e verdiği cevap bu, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Valilik var, Vekillerimiz var, 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani bize verdiği cevap bu. Elbette,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Yani Valilik var, Vekillerimiz var bu konu sizde takdir 

edersiniz çok çok önemli Gemlik için yoksa orası yazık olacak yani. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yüzde yüz. Teşekkür ederim.   

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkanım, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun sevgili BİRGÜN, 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Şimdi biz oraya Belediyeyi taşımayı düşünüyorduk     

değil mi? 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet, 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Arkadaşlarımız da çok ciddi bir karşı çıktılar otopark 

sorunu şudur budur gibi oraya belediyemizin götürülmesini istemediler, sizde bunları dikkate 

aldınız. Şimdi Kaymakamlık olması konusunu konuşuyoruz.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır biz karşı çıkmadık, 

    --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bir dakika bir dakika.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Pardon tamam. 

     --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Şimdi bize göre burası ya Belediye ya da Gemlik 

Kaymakamlığı olması lazım. Yani o meydan, o Gemlik meydanı mutlaka ya Kaymakamlık ya 

Belediye olmalı. Yani burayı satıp, buraya bir eee  işte AVM ’dir, Ticaret Merkezi, Oteldir 

düşünmememiz gerekiyor. Yani  Kaymakamlık buraya bir takas yoluyla, bir şekilde 

alabiliyorsa burası Gemlik’in mülkü. Buna siyaseten yaklaşmamamız lazım diye 

düşünüyorum.  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili BİRGÜN, 

      --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bu özel bir düşünce kendime ait. 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya Gemlik Belediyesinin taşınmasına 

ilişkin eee niyetiniz bu bölgede yaşayan yurttaş tarafından sorun yaşarız şeklinde bir kaygıya 

dönüştü. 

      --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değer kaybı olacak diye demi.  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet yani kendi mülkleriyle alakalı, 

güvenlik sorunlarıyla ilgili belki beraberinde böyle sorunlar yaşarım endişesiyle çok 

desteklenmedi. Her ne kadar itimat buyurmasanız da bak vallahi ankette biz yüzde seksenin 

üzerine çıkmayan şeye dönüp bakmıyoruz bile. O orada o yüzde seksenin üzerine hiç 

çıkartamadık onu. Gemlik Belediyesinin oraya taşınması için yani. 

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Gemlik Belediyesinin AVM ’ye taşınmasına somut 

itirazımız yok. Sadece sorularımız oldu. Teşekkür ederim. 
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      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben teşekkür ederim. Bir sonraki 

madde lütfen, 

      --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün Gemlik İlçesi Kuzey 

Gelişme Alanı, ikinci etap 1/1000 ölçekli revizyon imar planı. Eski süresinde yapılan 

itirazların değerlendirilmesi ile ilgili    

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Askı, 

      --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Askı süresinde yapılan itirazların değerlendirilmesi ile ilgili 

yazısı. 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

       Konunun İmar Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen, 

      --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün Gemlik İlçesi 

Cumhuriyet Mahallesi 2383 ada 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7 nolu ve 2364 ada 2, 3 nolu parsellere ilişkin 

1/1000 ölçekli Gemlik revizyon ve ilave uygulama imar planı değişikliğine yapılan itirazın 

değerlendirilmesi ile ilgili yazısı.   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

        Evet bu maddeyi de İmar Bayındırlık Komisyonuna havalesi şeklinde oylarınıza 

sunacağım ama yurttaş bekliyor biliyorsunuz. Dolayısıyla ikinci meclise komisyonumuz daha 

önce görüştü ben biliyorum, yetiştirirse sevinirim eee diye İmar Bayındırlık Komisyonuna 

havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Sonraki madde lütfen,  

      --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğünün Gemlik İlçesi Kurtul ve 

Engürücük Mahalleleri depolama alanları, muhtelif parseller, 1/1000 ölçekli revizyon 

uygulama imar plan değişikliğine yazılan, yapılan itirazların değerlendirilmesi ile ilgili yazısı.   

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gündem maddesinin okunmuş olarak 

kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

         Konunun İmar Bayındırlık Komisyonuna havalesi şeklinde konuyu oylarınıza havale 

ediyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Yedinci madde lütfen, 

       --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Teftiş Kurulu Müdürlüğünün Teftiş Kurulu Müdürlüğü 

yönetmeliğinde değişiklik yapılmasıyla ilgili yazısı. 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Konunun Hukuk Komisyonuna özür 

dilerim. Öncelikle Gündem maddesinin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler? Bir eee kabul edilmiştir.  

       Alternatif bir şey yoksa da Hukuk Komisyonuna havalesi şeklinde oylarınıza sunacam. 

Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

        Önergelerimiz var arkadaşlar. 

      --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Sekiz tane toplam önergemiz var, 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Toplam sekiz önergemiz var. Sekiz 

önergemizin gündem maddesi haline getirilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

        Evet bunlardan iki tanesini direkt görüşeceğiz. Geri kalan altı adet önergenin ilgili 

müdürlükler ya da komisyonlara havalesi şeklinde oylarınıza sunmak istiyorum. Kabul 

edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

        Direkt görüşmemiz gerekenlerden biri eee kardeş belediyemiz arkadaşlar, Novadari. 

Eeee geçtiğimiz günlerde davetiye çıkarttı meclis üyelerimize, dolayısıyla eğer katılım 

göstereceksek Gemlik Belediye Meclisi’nde bunun kararının alınması lazım öncelikle. 
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       Dolayısıyla Temmuz 24 galiba başlangıç tarihi,  bu yıl Temmuz ayı içerisinde Romanya 

Novadari Köstence’ye bağlı Novadari İlçesinin Kardeş Belediyemizin Belediye Meclisimize 

yaptığı davetin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir.  

      --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Sayın Başkan, 

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkan, 

      --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bu konuda arkadaşların şöyle bir talebi var yani. Bursa 

dışında birçok ilde gri pasaport uygulaması devam ediyormuş. Bizim Bursa Valiliğine sanırım 

böyle bir şey var. Bu konunun görüşülmesi gerekir, arkadaşların böyle bir talepleri var.    

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Ya bunu biz Vali Bey’le görüştük. 

Yani nerde o Bursa dışındaki Belediyeler şey Valilikler hangileri?  

      --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Duyum olarak,  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani herhangi bir belge bilgi varsa 

elimizde alıp götürebileceğimiz alıp götürelim. Ama şayiandan ibaret bu, soruyoruz aldığımız 

cevap hayır. Başkan Yardımcısına veririm diyor. Eğer memursa ancak yeşil pasaport alma 

hakkı kazanmamışsa ona da veririm. Ama başka kimseye veremem arkadaş diyor yani.  

İçişleri Bakanlığının Genelgesi var bu konuda.  

     --Meclis Üyesi: ………………   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Nasıl?  

     --Meclis Üyesi: ………………   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır yani Valilik’ten gelen bilgi bu. 

Bunun üzerine bir şey varsa verin bana alın, alayım bir daha gideyim yani ama durum bu.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım konuyla alakalı, 

      --Meclis Üyesi: ………………   

      --Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam, bizim kaç kardeş şehrimiz var yurtdışında? 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ezbere sayamam ya şimdi hemen. 

Romanya Novadari kardeş Belediyemiz, Bosna’da Zavidovici kardeş belediyemiz, 

Gürcistan’da Akhaltsikhe (Ahıska)  kardeş Belediyemiz, Yunanistan’da Eskiden Nea Kios ‘tu 

ama şimdi orda da belde belediyeleri kapandı ve Argos Belediyesi kardeş şehrimiz. Yurt 

dışında benim bildiğim, bide Lauderhill var diye biliyorum ama yani bir kez temas edilmiş 

Hacı Mehmet TURGUT döneminde, bir daha ziyaret ne ordan ne burdan olmamış. Kağıt 

üzerinde bir kardeş belediye, onun dışında bildiğim bu.  

       --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu kardeş belediyenin zannediyorum amacı 

kültürel, sosyal, ekonomik bide alışveriş olması gerekiyor. Bu anlamda Gemlik’in bu kardeş 

belediyelerle münasebetlerinde bu anlamda ne gibi bir katma değer sağladık ve biz bir katma 

değer sağladık kardeş belediyelere, dünden bugüne yani sizin döneminiz değil sadece?  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani bu saydığımız belediyelerin 

tamamı ama, ha bu arada az önce atladık. Yani en son kardeş belediye benim zamanımda 

yapılan bir tane yurt dışından kardeş belediyemiz var. O onu unuttuk ya. Dezghingea,     

Moldova ‘da Dezghingea ‘de, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Gagauzia Türkleri,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gagauzia Türklerin bulunduğu bölge,  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: On numara,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Oraya gidelim Başkanım.  
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     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya onlar bizi misafir edebilecek 

durumda değiller. Oraya gittiğinizde konaklayacak kendi paramızla da yer bulmakta 

zorlanırız. 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım sefer tası alırız, kamp yaparız.     

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sıkıntı yok. Biz, biz kendi 

konaklamamızı da hallederiz evvel Allah ama Dezghingea gitsek anlayacaksın ne demek 

istediğimi.  

     --Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl,  

     --Aydın BAYRAKTAR Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bana bir şey gelmedi sevgili 

BAYRAKTAR. Bu yurt dışı ilişkilerini hayranım,  bana bir şey gelmedi. Belediyeye gelen bir 

şey var mı arkadaşlar?  

     --Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok.    

     --Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili Ahmet ÇAKMAK Yunanistan‘a 

giderken telefon açtı. Hediyesini Başkan Bey’in burdan verdik Ahmet Abi’ye, sağolsun yük 

ettik ona ama aldı götürdü. Ama bana bir şey gelmedi.  

     --Mert DİMİLİ Meclis Üyesi: Ukrayna Lviv,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ukrayna Lviv olmadı daha, savaş çıktı 

Mert Abi.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Katılıyorum sevgili DURDU,  bu çokça 

belediye meclis üyelerinin bir gezme formülüdür gibi vatandaşta algılanıyor. Giden 

arkadaşlarım bunun rahatsızlığıyla gidiyor acaba böyle konuşulacak mı diye, bazı 

arkadaşlarım da böyle konuşulur diye gitmiyor. Hiçbir zararı olmaz. Bak bu gittiğiniz yerde,    

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: Yeni usul,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Elbette, ben de çok istiyorum.        

Mesela;  geçen yıl, 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: ………………..   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir kere, o kültürel o etkileşim çok 

kıymetli. İki, bak Avrupa ‘da az önce saydığımız şeylerin tamamında soydaşlarımız var, 

kandaşlarımız var.  

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım Festival …….. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben katıldım ya. Arkadaşlar yani ya 

bizde katılmak istiyoruz deseydiniz. Sizin gelmeniz kafi Başkanım dediler, sizi yormamak 

adına nezaketen,      

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: ………….neyse,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu sefer gelmiyor musun? 

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: …………. 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet.  

     --Osman DURDU Meclis Üyesi: …………. 

     --Meclis Üyesi: ……………….. 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım Romanya ‘da gerçekten hem Türk 

vatandaşlarımız hem Türk kardeşlerimiz var, hem orada tarihi bir bağımız var.  
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      Mesela, orda biz Hasanpaşa Türbesine gittiğimizde orada Cami, Medrese ve Türbe ’de 

ziyaret yaptığımızda devletimiz tarafından görevlendirilmiş bir din görevlisi vardı orda. Biz o 

karşıladı. Orada türbeyi ziyaret ettik, dua ettik, 2 ‘şer rekatta namaz kıldık. Yani orada bizi 

tarihimizden gelen pek çok bağ var, bir.   

      İkincisi, Mesela; bir Mecidiye ‘de bir beldeleri var. Mezarlığının yolun kenarından 

geçerken baktım bütün mezarların taşların hepsinde Ayyıldız var. Durduk, ziyaret ettik. Hatta 

yağmur yağıyordu o gün, orada bir ziyaret yaptık.  Baktığımızda gördük ki bu Balkan Savaşı 

Birinci Dünya Savaşındaki Şehitlerimizden tutun da pek çok bizim oraya bağlayan pek çok 

şeyimiz var orda, değerimiz var. O nedenle bu tip ziyaretlerin bu kapsamda değerlendirilmesi 

gerekir. Hem oradaki vatandaşımızın ordaki kardeşlerimizin Türkiye ’ylen bağının devam 

etmesi açısından hem de oraya bir vefa duygumuzu yerine getirmek açısından.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Uluslararası ilişkiler ülkeler için 

kıymetlidir arkadaşlar. Yerel yönetimlerde uluslararası ilişkilerin geliştirilmesi noktasında 

sorumluluk sahibi olan kurumlardan da biridir, dolayasıyla böyle bakıyoruz konuya. Oyladık 

değil mi? Oyladık.  

      İkinci Maddemizde direk oylamam gereken, bilgiyi sen ver lütfen sevgili Galip GÜR. 

   --Galip GÜR Meclis Üyesi: Bu GEMTAŞ ‘la ilgili yetki biliyorsunuz Ticaret Bakanlığı bir 

Genelge ’ylen meclis kararına bağlandı. Onla alakalı bir önerge Başkanım, oylanması 

gerekiyor.  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ne yetkisi? 

   --Galip GÜR Meclis Üyesi: Yetki devri var ya Başkanım meclis kararına bağlı,    

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar aslında daha önce belediye 

meclisimizde bu konuyla ilgili alınmış bir karar var. Bana yetki veriyorsunuz, benim 

katılmamam durumunda da benim yerime Galip GÜR ‘ün gireceğine dair oylama yapmışız ve 

dönem sonuna kadar da bu kararı almışız.    

   --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Bak,   

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama galiba,   

   --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Başkanım GEMTAŞ ‘la alakalı bu, orda bir yönetmelik 

çıkardılar ya. Bu belediye şirketlerini yani Büyükşehirler İstanbul, Ankara CHP ‘ye geçtiği 

için böyle bir yönetmeliklen şeyi ortadan,  direk atayabiliyordunuz. Şimdi tescil yapabilmeniz 

için Ticaret Odalarında meclis kararı istiyorlar. Bizimde mali müşavirimiz görüşmeyi yapmış, 

meclis kararına bağlanması gerekiyor denmiş, o yüzden de bu kararı alıyoruz yani. 

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama ya almışız işte.  

   --Meclis Üyesi:  Hayır,  

   --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Başkanım şu üç senedir bir yönetim genel kurul yapmak 

mecburiyetinde anonim şirketler, burda tekrar yetki alınması gerekiyor. O yüzden Ticaret 

Odası bunu istiyor.  

   --Meclis Üyesi: Yeni tarihli,   

   --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Tabi yeni tarihli istiyor.  

    --Meclis Üyesi:  ………….  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Alalım, alalım sorun yok ama bence 

yorganı yokuşa sürmüşler. 2021, 01.01.2021 tarihinden itibaren Mahalli İdareler Genel 

Seçimi dönem sonuna  (31.03.2024)  kadar Belediye Başkanı Mehmet Uğur SERTASLAN ’a  

yetki verilmesine, Belediye Başkanı  Mehmet Uğur SERTASLAN ’ın katılamadığı  

toplantılara vekaleten katılmak üzere Belediye Meclis Üyesi Galip GÜR ’e yetki verilmesi 

şeklinde oylamışız.  

   --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Başkanım o bizim belediye iştiraki olduğumuz şirketlerde 

yönetim kurulu yetkisi sizde ya, onla alakalı bir karar o, AKSA ‘yla ilgili bir karar o.  
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   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok yok GEMTAŞ diyor,  

   --Galip GÜR Meclis Üyesi:  GEMTAŞ,  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Devamı var.  Devamından da diyor  ki;  

      Gemlik  Belediye   Meclisinin  04.08.2021  günü   Ağustos Ay’ı   Olağan  toplantısında; 

       Meclis Üyesi Galip GÜR ’ün  04.08.2021    tarihli   yazılı   önergesi   okunarak    yapılan 

görüşmeler sonucunda; 

      Önergede;   

      “Belediyemiz hissedarı olduğu GEMTAŞ Gemlik İnşaat Taahhüt Sanayi ve Ticaret 

A.Ş.'nin her yıl yapılacak olan olağan ve olağanüstü toplantılarına katılmaya, gündemdeki 

maddelere ilişkin oy kullanmaya, teklifte  bulunmaya, gerekli belgeleri imzalamaya ve benzer 

konularda Belediyemizi temsil etmek üzere Belediye Meclis Üyesi Galip GÜR 'e yetki 

verilmesi hususunun görüşülmesi ve karar alınması için yazımızın falan filan arz            

ederim. ”Denilmekte olup; “Galip GÜR ‘e yetki vermişiz”.  

    --Galip GÜR Meclis Üyesi:  Başkanım bir genel kurul daha yapıcaz. Bu genel kurulda da 

aynı şekilde yetkilendirme olacak, o yüzden yapılıyor. Ticaret Odası bunu istiyormuş yani.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: “Belediyemiz Hissedarı olduğu 

GEMTAŞ Gemlik İnşaat Taahhüt Sanayi ve Ticaret A.Ş.'nin 10.07.2023 tarihinde yapılacak 

olan  Olağan  toplantılarına katılmaya, gündemdeki maddelere ilişkin oy kullanmaya,  teklifte 

bulunmaya, gerekli belgeleri imzalamaya ve benzer konularda Belediyemizi temsil etmek 

üzere Belediye Meclis Üyesi Galip GÜR ‘e yetki verilmesi hususunun görüşülmesi ve karar 

alınması için yazımızın Belediye Meclisine havalesini, gereğini arz ederim.”  

      Yazılı önergeyi okuduğum haliyle Direk oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. İkinci toplantımız,  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım onun öncesinde ben bir şey ilave 

etmek istiyorum.  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben aklımda,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yo, yo,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sana söz vercem dua için,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ha tamam,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sen unuttun ama ben unutmadım.   

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yok yok dua, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: O esnada söylersin. 

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Duadan önce ha tamam, 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Pazartesi günü yine aynı saat mi 

diyelim? Beş mi diyelim? Var mı Pazartesi günü bir etkinlik? Yok.  

    --Meclis Üyesi: ………………    

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı Ha ertesi gün Çalıştay derdimiz var 

doğru. Üç diyorum yine. Pazartesi saat üçte yine bu salonda toplanmayı oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler. Oybirliğiyle kabul edilmiştir.  

      Sevgili DURDU, Ercan Abi ‘ye söz verelim bir dua isticek.   

    --Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım ……. 

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım şimdi duaya geçmeden evvel 

konuşmanızda aslında o anda araya giremedim. Hani bu asansörle ilgili engelleme falandan 

bahsettiniz asansörle ilgili.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Engelleme demedim, onsekiz aydır izin 

gelmedi….. 
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    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: İzin gelmedi dediniz. Şimdi burda şöyle bir algı 

oluştu. Yani sanki siyasi olarak hani bir herhangi bir engelleme ya da böyle bir şey yok. 

Görüyorsunuz ki biz grup olarak da Gemlik ’e faydalı gördüğümüz her konu da,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sen hiç nefes tüketme abi, ben 

engelleme var demedim.  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yok şu manada bir algıyı ortadan kaldırmak 

için söyledim.  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok, ben uzlaşının devamı,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aynen,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Doğrultusunda iş yapmaya devam 

edicem.  

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Biz her türlü anlamda,   

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Engelleme demedim, 

     --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Konusunda sizin yani önünüzü,  

     --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir ayda cevap alacağımız şey onsekiz 

aydır gelmedi. Yani gelirse,  

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aynı şeyi,  

    --Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başlıcam. Sevgili ÇAKMAK sormazsa 

onu da söylemeyecektim.   

    --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım aynı şey Büyükşehirde de 

oluyor. Mesela; Büyükşehir’in yapmak istediği bazı uygulamalar da kamu kurumlarından şey 

meydana, cevap gelmiyor yani, geç geliyor. 

     Evet. AMİN. “Euzübillahimineşşeytanirracim Bismillahirrahmanirrahim. Elhamdülillahi 

Rabbilalemin, Essalatü Vesselamü ala Resulina Muhammedin ve ala alihi ve sahbihi ecmain.” 

     İlahi Ya Rabbi toplantımıza hayırlara vesile eyle. Ya Rabbilalemin bu meclisimizde görev 

yapan değerli kardeşimiz Özgür AKSOY ’un vefatı münasebetiyle ve aynı gün elim suikast 

sonucunda şehit olan Polis Memurumuz İdris BÜYÜKDÖNMEZ ‘in vefatı yıl dönümünde 

onları rahmetle anmak için bu arada ellerimizi sana açtık Ya Rabbi. Ya Rabbi her iki 

şehidimize de rahmet eyle. Ya Rabbi ailelerine, yakınlarına sabırlar ihsan eyle. Ya Rabbi 

böyle kötüye elim olaylardan cümlemizi ve cümle Ümmet–i Muhammed ‘i muhafaza eyle. Ya 

Rabbi o kardeşlerimizin yaptığı hizmetleri Ya Rabbi ahirette onların karşılarına çıkar ve 

mekanlarını cennet eyle. Bütün aile efradına ve geride kalanlarına hayırlı uzun ömürler ihsan 

eyle. Sağlık, sıhhat afiyet nasip eyle. Dualarımızın kabulü, cümlemizin affı için ve değerli 

Özgür AKSOY ve İdris BÜYÜKDÖNMEZ kardeşimizin ve daha evvel ebediyete intikal 

bütün meclis üyelerimizin ve Başkan Yardımcılarımızın ruhları için, Allah rızası için             

El Fatiha…    
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